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LET OP

In verband met de komende feestdagen (Kerst en Oud & Nieuw)
wordt de krant eerder gemaakt en komt deze in plaats van
op woensdag, op maandag uit. 

Dus let op: De krant van woensdag 25 december komt uit op maandag
23 december en wordt gemaakt op vrijdag 20 december. Alle teksten en/of 
advertenties moeten bij ons binnen zijn op vrijdagochtend 20 december
vòòr 10.00 uur. Natuurlijk kunt u de dagen ervoor ook aanleveren, graag zelfs!

De week van Oud en Nieuw
De krant van woensdag 1 januari komt uit op maandag 30 december en 
wordt gemaakt op vrijdag 27 december. Alle teksten en/of advertenties 
moeten bij ons binnen zijn op vrijdagochtend 27 december vòòr 10.00 uur. 
Daarna is alles weer volgens normaal wekelijks schema.

De komende twee weken uw artikelen 
en/of advertenties eerder sturen!

Legakker in de Vinkeveense Plassen.  Foto is aangeleverd.

Het college van B & W heeft het 
bestemmingplan aangeboden aan 
de gemeenteraad. De inspraak naar 
aanleiding van de ingediende ziens-
wijzen staat gepland voor januari. 
Behandeling van het bestemmings-
plan in de gemeenteraad staat 
gepland voor het eerste kwartaal 
2025. Wethouder Cees van Uden: 

“We zijn op het punt aangekomen dat 
het nieuwe bestemmingsplan behan-
deld wordt door de gemeenteraad. 
Dat heeft van alle stakeholders grote 
inzet en betrokkenheid gevraagd en 
we zijn blij met het resultaat. Het is nu 
aan de gemeenteraad om het plan te 
beoordelen.”Met het nieuwe bestem-
mingsplan krijgen legakkereigenaren 

de mogelijkheid om enige bebou-
wing op hun legakker te zetten. Zij 
moeten dan wel zorgen voor goede 
beschoeiing, inheemse beplanting
en een vuilwatervoorziening. Op
deze manier blijven de legakkers 
behouden. Het nieuwe bestemmings-
plan zorgt ook voor een impuls aan 
de natuur. Er wordt ruim 20 hectare 
nieuwe natuur ingericht. Daarnaast 
komen er stroken met vissenbossen 
op verzonken legakkers vlakbij 
Botshol en worden er natuurvriende-
lijke oevers aangelegd. Na vaststelling
van het bestemmingsplan zal er 

De Ronde Venen -  De afgelopen jaren is er samen met alle betrokken 
partijen en in nauwe samenwerking met de provincie hard gewerkt aan 
het nieuwe bestemmingsplan voor de Vinkeveense Plassen. Een belang-
rijke mijlpaal is nu bereikt: de gemeenteraad beslist begin 2025 over het 
plan.

Beslissing over bestemmingsplan 
Vinkeveense Plassen

handhavend worden opgetreden bij 
iedereen die zich niet aan de regels 
houdt. Als het bestemmingsplan
in werking is getreden, kunnen
in de zomer de eerste omgevings-
vergunningen worden aangevraagd/
afgegeven.

Foto:  Gemeente De Ronde Venen.

De Ronde Venen - Op donderdag 
12 december kwamen de leerlingen 
uit groep 7/8 van de Driehuisschool 
kerststukjes maken, samen met de 
bewoners van Zonnehuis Majella.
De Riki stichting verzorgd jaarlijks 
met de samenwerkingspartners 
kerstpakketjes, om ruim 19.000 
ouderen te verblijden met liefdevolle 
aandacht. Vanuit Zonnehuis Majella 
doen zij dit ieder jaar in samen-
werking met de Driehuisschool, 

waarbij de leerlingen samen met
de bewoners kerststukjes maken
en helpen met het uitdelen van de 
pakketjes. Deze dag kwam burge-
meester Divendal persoonlijk op 
bezoek, om het eerste bungelbeentje 
uit te reiken aan een bewoner, samen 
met een aantal leerlingen.

Burgemeester 
op bezoek bij 
Zonnehuis Majella 
i.v.m. kerstactie
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De Ronde Venen - Er zijn in 2024 
nieuwe regels gekomen voor brand-
veiligheid in woongebouwen. Een 
belangrijk onderdeel van deze regels 
is dat vluchtwegen altijd vrij moeten 
zijn. Dit betekent dat er geen �etsen, 
scootmobielen (en andere vervoers-
middelen), grofvuil, meubilair en 
overige decoraties in de openbare 
ruimtes geplaatst mogen worden.
Dit alles omdat er voor hulpdiensten 
én bewoners geen obstakels in geval 
van nood mogen zijn. Casas Wonen 
leek het goed om in deze tijd waar 
men veel kerstversiering plaatst hun 
huurders een brief te sturen om
deze te attenderen wat men qua 
kerstdecoraties wel en niet mag 
ophangen en neerzetten. Echter 
onbedoeld zorgde deze brief voor 
wat verwarring bij enkele bewoners 
van een straat in Mijdrecht. Moesten 
zij de kerstboom nu aftuigen?

Preventieve actie
Volgens artikel 6.15a van het Besluit 
bouwwerken leefomgeving (Bbl), dat 
per 1 juli 2024 van kracht is, mogen 
in een vluchtroute van een woon-
gebouw geen brandgevaarlijke 
objecten aanwezig zijn. Cazas Wonen 
stuurde daarom een brief aan de 
huurders om goed uit te leggen wat 
deze nieuwe wetgeving precies
betekent voor de bewoners. Zij 
willen hiermee voorkomen dat er 
brand en/of ongelukken gebeuren. 
Dat is natuurlijk heel goed, want je 
moet er niet aan denken als de boel 
in brand vliegt wat daar de gevolgen 
van kunnen zijn. Een goede preven-
tieve actie dus!

Geen brandbare spullen
in woongebouw
Dit alles met het doel dat de
bewoners zich goed houden aan 

NIEUWE WET- EN REGELGEVING BRANDVEILIGHEID ZORGT VOOR VERWARRING! 

Moet nu de kerstboom
uit mijn huis?

Wilnis - De kerstpakketten van de 
Riki Stichting worden ook dit jaar 
weer door de vrijwilligers van de 
Zonnebloem afdeling Wilnis-De Hoef 
bij hun gasten thuisgebracht. Een 
prachtige inhoud en ook de nieuwe 
‘Zonzijde’, het lijfblad, is toegevoegd.
De Riki Stichting zet zich in voor een 
liefdevolle wereld. Door het geven en 
ontvangen van herhaalde liefdevolle 
aandacht ontstaan geluksmomentjes 
en voelen mensen zich gezien, 
gehoord en verbonden. Het hart
van de Riki Stichting wordt gevormd 
door vier jaarlijkse acties: de paas-
actie, zomerhartenwensenactie, 
herfstactie en kerstactie. Betekenis-
volle ontmoetingen zijn hierbij een 
belangrijk element. Er zijn in 55 wijk-
kernen door heel Nederland vaste 
samenwerkingen met Zonnebloem-
afdelingen, verzorgingshuizen en 
basisscholen.

Kerstpakketten Riki 
Stichting uitgedeeld

Kerstpakketen van de Riki Stichting.  
Foto is aangeleverd.

deze voorschriften. Er staat in de 
brief o.a. dat het belangrijk is dat om 
te kunnen vluchten bij calamiteiten, 
er een veilige vluchtroute moet zijn 
in het ‘woongebouw’ van minimaal 
85 cm. Dat er geen spullen mogen 
staan zoals meubels of decoratie van 
brandbaar materiaal, zoals bijvoor-
beeld kerstbomen, kerstversiering
en kerstverlichting. Zij vragen deze 
direct te verwijderen voor de eigen 
veiligheid en die van de buren.

Gemeenschappelijke ruimte
Niet onbegrijpelijk dat Cazas wonen 
dit nog even onder de aandacht 
brengt, want in deze gezellige dagen 
voor de kerst zien we dat vooral in 
appartement complexen in de 
gemeenschappelijke ruimtes zoals de 
hal bij de ingang en het trappenhuis, 
maar ook op de galerijen en zelfs in 
de lift door de bewoners de boel 
gezellig versierd is. Het gaat dus echt 
om de gemeenschappelijke ruimtes.

Onbedoelde verwarring
De huurders van een straat in
Mijdrecht waar louter rijtjeshuizen 
staan zonder gemeenschappelijk 
ruimtes ontvangen echter ook deze 
brief die op naam aan hen gericht is. 
Hierdoor ontstaat er onder deze 
bewoners wat verwarring en 
sommige denken dat zij de kerst-
boom met kerstverlichting niet 
langer in hun woning mogen
hebben staan. Moeten zij nu serieus 
de kerstboom gaan aftuigen?

Misverstand
Gelukkig stellen de buren de 
bezorgde bewoners gerust en leggen 
uit dat dit een misverstand zal zijn en 
niet op hen van toepassing is. Cazas 

heeft zich waarschijnlijk vooral willen 
richten op de huurders van apparte-
mentencomplexen en andere woon-
ruimtes met gemeenschappelijke 
ruimtes en deze brief is per abuis
ook bij hun op de mat gevallen.
Dus de kerstboom hoeft niet uit
de woonkamer!

Voorkomen beter dan blussen!
Cazas begrijpt dat sommige
bewoners het ook gezellig willen 
maken in de algemene ruimtes,
maar hoopt wel dat de huurders in 
de appartementencomplexen in 
onze gemeente de brief ter harte 
zullen nemen en zorgen dat de kerst-
decoraties in de gemeenschappelijke 
ruimtes worden verwijderd. De wet 
stelt dat de woningcorporaties deze 
nieuwe wetgeving handhaven en dat 
willen ze graag in goed overleg met 
de huurders doen. Bij twijfel kunnen 
huurders dan ook contact opnemen 
met Cazas. Alleen samen kunnen we 
zorgen voor een brandveilige woon-
omgeving stellen zij tot slot in de 
goedbedoelde preventie brief. Daar 
hebben zij een punt, want voor-
komen is natuurlijk beter dan 
blussen!

Foto’s zijn aangeleverd.

Mooie uitvoering senioren kerstconcert.  Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Het senioren kerst-
concert ‘Feest van het Licht’, dat 
vorige week woensdag in De Kom
in Mijdrecht optrad, was een groot 
succes. Begonnen werd met het 
zingen van ‘Gloria Intrada’, daarna 
verschillende kerstliederen afgewis-
seld door koor- en samenzang, 
gevolgd door de blok�uitsolo van 
dirigent Hans van Rutten’ geïnspi-

reerd op ‘Er is een kindeke geboren 
op aard’. Vervolgens de solozang van 
Annerie Borst met het Zweedse Jul 
en tot slot als afsluiting het aloude 
‘We wish you a merry christmas’.
Wim van Dijkhuizen begeleidde het 
geheel op de piano. Na a�oop was
er een samenzijn met een drankje
en een hapje, waarbij iedereen nog 
even gezellig kon napraten.

Mooie uitvoering
senioren kerstconcert

Vinkeveen - Na de kerstdagen 
bakken leden van de Protestantse 
gemeente De Morgenster weer
traditioneel oliebollen en appel-
beignets. Dat gebeurt op een
professionele manier, maar ook met 
een gezellige sfeer rondom de kerk. 
Dit jaar worden er oliebollen en 
appelbeignets gebakken op
zaterdag 28, maandag 30 en dinsdag 
31 december. De verkoop vindt alle 
dagen plaats vanaf het parkeer-
terrein bij Winkelcentrum
Zuiderwaard en bij de kerk aan
de Herenweg 253 in Vinkeveen.
De opbrengst van de decemberactie 
is bestemd voor de renovatie van
de pastorie. De kerkelijke gemeente 
hoopt een nieuwe predikant te 
vinden en wil die zo mogelijk ook
in een energiezuinige pastorie huis-
vesten. Om dat te realiseren is groot 
onderhoud nodig. In oktober werden 
ook oliebollen verkocht met de 
mooie opbrengst van 1800 euro voor 
een goed doel buiten het dorp. De 
vele vrijwilligers van de protestantse 

gemeente De Morgenster bakken
ze in alle vroegte elke dag vers. 
Bestellen is ook mogelijk via
www.oliebollenvinkeveen.nl. 
Bestelde oliebollen moeten bij de 
kerk aan de Herenweg 253 in
Vinkeveen afgehaald worden. Thuis 
bezorgen kan ook, op de dag van 
voorkeur, binnen De Ronde Venen.

De Morgenster verkoopt 
oliebollen in Vinkeveen

Vinkeveen - Nu de temperaturen 
dalen en de dagen kort zijn, wordt
de wereld voor gasten van de
Zonnebloem Vinkeveen/Waverveen 
vaak kleiner. Het weer nodigt niet
uit om naar buiten te gaan en andere 
mensen ontmoeten, staat op een 

laag pitje. Om dit te doorbreken 
organiseerde Zonnebloem Vinke-
veen/Waverveen haar traditionele 
snertmiddag. In de kantine van SV 
Hertha werden de vele gasten door 
vrijwilligers in de watten gelegd.
De heerlijke soep van Groentehal

Zonnebloem Vinkeveen/
Waverveen zorgt voor warmte

Leo Kok warmde iedereen van 
binnen op, rustige achtergrond-
muziek maakte dat er volop ruimte 
(en stilte) was voor gezellige en 
informele gesprekken tussen alle 
aanwezigen.
Met een voldaan gevoel werden
de gasten die dat wilden naar huis 
gebracht om in eigen omgeving
na te genieten van een gezellige 
middag uit.

De Morgenster verkoopt oliebollen
in Vinkeveen.  Foto is aangeleverd.

De traditionele snertmiddag.
Foto is aangeleverd.
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Vinkeveen - De voormalige
Adelaar-locatie aan de Herenweg in 
Vinkeveen was afgelopen zaterdag 
omgetoverd in kerstsferen. Het 
Oranje Comité Vinkeveen en haar 
vrijwilligers hadden het terrein aan 
de Herenweg omgebouwd tot een 
sfeervol kerstplein. Het plein was 
versierd met kerstverlichting en 
versieringen, en er waren verschil-

lende kraampjes, een draaimolen, 
het ROM-koor en diverse eet- en 
drinkmogelijkheden. Ondanks het 
mindere weer die dag bleven de 
bezoekers toch komen, waardoor
de kerstmarkt een groot succes
werd. Het evenement zorgde voor 
een warme en feestelijke sfeer in
Vinkeveen, waar jong en oud konden 
genieten van de kerstvreugde.

Grote opkomst kerstborrel 
Oranje Comité Vinkeveen

De kerstborrel van het Oranje Comité Vinkeveen. Foto is aangeleverd.

Je�rey Schenk met mooie liedjes in Mijdrecht.  Foto is aangeleverd.

Nieuwe naam voor Tympaan De Baat: Samens.  Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Tijdens een feestelijke en 
drukbezochte bijeenkomst in Open 
Huis De Rank in Mijdrecht vierde 
Tympaan De Baat afgelopen 
woensdag 11 december, samen met 
medewerkers, vrijwilligers, samen-
werkingspartners, raadsleden en 
beleidsambtenaren, het 40-jarig
jubileum en werd de nieuwe naam 
van de stichting onthuld: Samens.
Burgemeester Maarten Divendal 
sprak zijn waardering uit over de 
organisatie en bracht een toost uit 
op het 40-jarig bestaan van de

organisatie. De jongste en oudste 
bezoeker onthulden samen met de 
burgemeester en de directeur Ron 
Deurloo de nieuwe naam én het 
nieuwe logo.

Waarom een nieuwe naam?
Ron Deurloo licht toe: “Onze stichting 
heeft een rijke geschiedenis en is 
door meerdere fusies gegroeid.
Dat zag je terug in onze lange naam, 
Stichting Servicepunt & Tympaan De 
Baat. De naam werd vaak afgekort en 
mede hierdoor is de betekenis van 

Nieuwe naam voor
Tympaan De Baat: Samens

de naam een beetje verloren gegaan. 
Daarom vonden we het hoog tijd 
voor een nieuwe naam. De missie 
mensen verbinden en op die manier 
versterken komt duidelijker in de 
nieuwe naam naar voren, waardoor 
inwoners in De Ronde Venen en 
Uithoorn ons sneller weten te 
vinden. Een nieuw logo met nieuwe 
kleuren versterkt dat nog meer.

Verbinden en versterken
Bij de organisatie zijn inmiddels bijna 
600 vrijwilligers betrokken, die zich 
inzetten voor het verbinden en 
versterken van mensen. Het aanbod 
varieert van persoonlijke ondersteu-
ning tot groepsactiviteiten, gericht 
op thema’s als eenzaamheid, sport 
en bewegen, vervoer, omgaan met 
geld, ouderenadvies, jongerenwerk, 
mantelzorg- en taalondersteuning. 
Ook worden allerlei ontmoetings-
activiteiten georganiseerd, denk aan 
de buurtkamers én worden mensen 
gestimuleerd om vrijwilligerswerk te 
doen.
Benieuwd naar de diensten en activi-
teiten van Samens? Neem dan eens 
een kijkje op de vernieuwde website: 
www.stichtingsamens.nl.

Mijdrecht - Wie kent ze niet, al die 
mooie liedjes in onze eigen moerstaal. 
Je�rey Schenk neemt je op uitnodi-
ging van CultuurHuis Mijdrecht
18 januari in ‘t Oude Parochiehuis, 
Bozenhoven 152, Mijdrecht, mee op 
een reis door de afgelopen 40 jaar en 
misschien nog wel wat verder terug, 
naar de allermooiste hits.
Hits van Hazes, Neyman, Sonneveld, 
Boeijen en ga zo maar door.
Je (her)kent ze allemaal en ze komen
allemaal voorbij in deze voorstelling. 
En bij alle liedjes zul je denken:
oh ja, weet je nog van toen. Dat is
het mooie aan muziek en zeker aan 
muziek in onze eigen taal. Er kleeft 
altijd een herinnering aan.
Je�rey Schenk: “Bijna 20 jaar geleden 
in Café Bolle Jan in Amsterdam kreeg 
ik van René Froger en zijn inmiddels 
overleden vader bolle Jan de kans
om het vak te leren. Te entertainen en 
vooral om emotie over te brengen. 
Het verhaal vertellen. Ik heb het daar 
veertien jaar volgehouden om als 
vaste zanger het publiek te vermaken 
en te ontroeren.“ Er volgden
optredens in binnen- en buitenland. 
Vrij snel ook samen met anderen. 
Studio-opnames en concerten met 
Cor Bakker groeiden uit tot een innige 
vriendschap. Ook stond Je�rey in de 
allerlaatste a�evering van ‘The Voice 
of Holland’ (2022).
Hoe dit verder is gegaan, zijn
avonturen in Amsterdam bij Café 
Bolle Jan, de duetjes met Paul de 
Leeuw, zijn samenwerking met Macy 
uit ‘The Bold and The Beauti�ul’. 

Talloze andere anekdotes ga je zeker 
horen in deze voorstelling, want al 
deze verhalen hebben stuk voor stuk 
te maken met het ontstaan van deze 
voorstelling.
“Mijn hart ligt in het theater, ondanks 
dat ik zoveel andere dingen heb 
gedaan, van feesttent tot Johan Cruij� 
Arena en van huiskamer tot aan 
studentenfeesten. Het theater, en 
vooral die intieme sfeer, blijft voor
mij het allermooiste.”
Zaterdag 18 januari wordt een 
ultieme theateravond voor de lief-
hebber van Nederlandstalige muziek, 
waarin Je�rey Schenk onder begelei-
ding van pianist Charlotte Hebels 
terug gaat naar de basis. Naar de 
melodie en de tekst van een mooi 
liedje. Een ultieme theateravond voor 
de liefhebber van Nederlandstalige 
muziek. Kaarten € 12,50 via de 
website www.cultuurhuismijdrecht.nl 
en € 15,– aan de zaal.
De Stichting CultuurHuis Mijdrecht
is een bewonersinitiatief dat het
voor elkaar wil krijgen in eigen dorp 
oftewel ‘om de hoek’ te kunnen 
genieten van theater, �lm en muziek. 
De stichting werd oktober 2022
opgericht en heeft als doel het
bevorderen van culturele activiteiten 
door het organiseren van culturele 
evenementen en/of activiteiten en 
het stimuleren van initiatieven 
hiertoe. De stichting heeft geen 
winstoogmerk en bestuurders 
ontvangen geen beloning.
Meer informatie:
www.cultuurhuismijdrecht.nl.

Jeffrey Schenk start 2025
met mooie Liedjes in Mijdrecht

De leerlingen van de Antoniusschool zijn ontzettend blij met hun nieuwe 
speeltoestel.  Foto is aangeleverd.

De Hoef - Woensdag 11 december 
was het feest op de Antoniusschool 
in De Hoef. De school heeft er een 

prachtige nestschommel bij. Dankzij 
een geweldige samenwerking tussen 
de ouderraad, ouders en de directie 

Antoniusschool viert opening 
nieuwe nestschommel

is de schommel werkelijkheid 
geworden. Tijdens de o�ciële 
opening kregen de oudste en 
jongste leerlingen van de school
de eer om samen een lint door te 
knippen. Na het doorknippen 
mochten zij als eerste de nieuwe 
schommel uitproberen. Hun
stralende gezichten lieten zien:
de nieuwe schommel is meer dan 
goedgekeurd.

Aanwinst
De schommel is niet alleen een 
aanwinst voor het schoolplein, maar 
ook een voorbeeld van wat team-
work kan bereiken. De houtsnippers, 
die als veilige ondergrond dienen, 
werden gedoneerd door Van Ginkel 
Boomrooierij.
De leerlingen van de Antoniusschool 
zijn ontzettend blij met hun nieuwe 
speeltoestel. De nestschommel is nu 
al een grote hit en zal nog jarenlang 
speelplezier bieden aan de kinderen.

Wilnis - Fotoworkshop De Ronde 
Venen, Pieter Joostenlaan 24,Wilnis, 
gaat het nieuwe jaar beginnen met 
een jaarlijkse open avond op maan-
dagavond 13 januari. Gastspreker 
Ronald Peeters geeft de presentatie 

‘Fluistering der Muzen’. Hij neemt 
belangstelleden mee in een audio-
visuele natuurbeleving. Kunstzinnige 
natuurfoto’s heeft hij laten samen-
vloeien met muziek. De schoonheid 
van onze natuur komt hiermee zeer 

Beeldverhalen in muziek bij 
Fotoworkshop De Ronde Venen

mooi tot zijn recht. Foto’s van de 
leden en van de thema-avonden 
worden geëxposeerd in: Gezond-
heidscentrum Croonstadlaan,
Bibliotheek Mijdrecht, Ho�and 
Medisch Centrum, Tuincentrum
De Huifkar, De Willisstee, Gezond 
Wilnis.
Voor meer informatie:
www.fotoworkshopdrv.nl.

Mijdrecht - Op de avond van
13 december heeft Stichting Musical-
theater Poppies de musical ‘Scrooge’ 
opgevoerd in de Janskerk te
Mijdrecht. In de musical volgen we 
de gierige Scrooge, die alleen oog 
heeft voor geld en materialisme. Zijn 
leven verandert echter dramatisch 
wanneer hij bezoek krijgt van de 
geest van zijn overleden vriend 
Marley, samen met drie andere 
geesten. Deze geesten tonen 
Scrooge de gevolgen van zijn daden 
en de impact van zijn hebzucht op 
zichzelf en anderen. De boodschap 
van de musical is duidelijk: het is 

nooit te laat om te veranderen en
de waarde van medemenselijkheid 
te omarmen.
Het was een geweldige avond met 
een bijzondere uitvoering van 
‘Scrooge’! Het is altijd mooi om te 
zien hoe klassiekers, zoals het kerst-
verhaal van Charles Dickens, een 
nieuwe en humorvolle draai krijgen, 
vooral door een lokale theatergroep. 
De combinatie van creatief toneel-
spel, eigentijdse zang en humor 
maakten het ongetwijfeld tot een 
unieke ervaring voor het publiek.
Bovendien is het prachtig dat de 
opbrengst van deze voorstelling

Musicaltheater Pooppies ten goede komt aan De Voedselbank 
De Ronde Venen, wat de uitvoering 
nog betekenisvoller maakt.
Na a�oop bedankte het publiek de 
acteurs en zangers met een daverend 
applaus. De opbrengst voor de Voed-
selbank bedraagt maar liefst € 750,– 
en de cheque werd door ‘Scrooge’ 
(Joey van Walraven) persoonlijk over-
handigd aan Willem van den Bruin-
horst, Voorzitter van Voedselbank
De Ronde Venen. Deze fantastische 
donatie is zeer welkom want in deze 
tijden van stijgende kosten is het 
belangrijker dan ooit om elkaar te 
steunen. Heel veel dank aan allen die 
aan dit hartverwarmende initiatief 
hebben deelgenomen.
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Foto is aangeleverd. Thijs (links) en Nina (rechts) waren blij verrast met het nieuws dat zij worden 
voorgedragen als kinderburgemeester.   Foto’s  zijn aangeleverd.

Mijdrecht - “Terwijl wij in oktober 
nog ons 10-jarig jubileum vierden, 
zijn wij nu toch echt genoodzaakt 
om onze winkeldeuren te sluiten. 
Ondanks het succes van de winkel 
zien wij op dit moment helaas geen 
andere mogelijkheid. Door de
vele aanvragen, voornamelijk
door bedrijven met onder meer
aankledingen van evenementen, 
kantoor beplantingen en onderhoud 
hiervan. Maar ook de sterke toe-

name van het leveren van diverse
‘lief en leed’-boeketten voor bedrijf 
en particulier door heel Nederland. 
Zo zijn wij ontzettend trots om vanaf 
januari de nieuwe bloemenpartner
te worden van Royal Flora Holland 
Aalsmeer. Maar ook zien wij een 
enorme groei in het maken van de 
mooiste rouw arrangementen, maar 
anderzijds het gebrek aan het krijgen 
van de juiste collega’s heeft ons doen 
besluiten om voor nu de deuren te 

Duoplant sluit na ruim 10 jaar de 
Mijdrechtse winkeldeur door groei

sluiten. Uiteraard hopen wij dat wij
in de toekomst toch weer ruimte te 
zien om een bloemetje te kunnen 
verkopen in het prachtige centrum 
d.m.v. een winkel of standplaats”.

Welkom
“Natuurlijk bent u nog steeds van 
harte welkom bij één van onze 
winkels in bijvoorbeeld Uithoorn
of op onze hoofdvestiging aan de 
Legmeerdijk 274 in Amstelveen, 
beide nog geen vijf tot tien minuten 
rijden van Mijdrecht af, waar u
ongetwijfeld ook het vaste gezicht 
van Mijdrecht, Vanessa, tegen zult 
komen. Natuurlijk blijft ook onze 
online-winkel 24/7 geopend en 
besteld u op www.duoplant.nl
ook de mooiste boeketten”.

“Wij bedanken Mijdrecht voor
hun jarenlange aankopen in onze 
winkel en zeggen graag tot ziens!
Tot aan de kerst zijn wij geopend, 
ook op maandag 23 en dinsdag
24 december zijn wij extra geopend 
voor uw mooiste kerstboeketten, 
planten en cadeautjes.
Ben jij op zoek naar een baan in het 
mooiste vak wat er is en lijkt het jou 
leuk om ons bedrijf weer verder te 
laten groeien? Mail ons dan jouw
CV naar duoplant@duoplant.nl.

De Ronde Venen - Het college van
B & W draagt Nina van Kouwen uit 
Vinkeveen en Thijs Hoogerdijk uit 
Mijdrecht voor als nieuwe kinder-
burgemeesters in De Ronde Venen. 
De gemeenteraad wordt 30 januari 
2025 gevraagd de twee kinderen
te benoemen. Nina en Thijs volgen 
Myrthe van Oostrom en Bastiaan 
Andriesssen op. Myrthe en Bastiaan 
werden in januari 2024 door de 
gemeenteraad als kinderburge-
meester benoemd. 

Blij verrast
Nina en Thijs waren beiden blij 
verrast toen ze persoonlijk door 
wethouder Maarten van der Greft 
(Jeugd) in de klas op de hoogte 
werden gebracht van het nieuws dat 
zij worden voorgedragen als kinder-
burgemeester. Als cadeautje 
ontvingen ze een pakketje met 
allerlei lekkernijen uit handen van
de wethouder. Alle kinderen in
De Ronde Venen die dit schooljaar
in groep 7 zitten, konden zich 
aanmelden voor de functie van 
kinderburgemeester. Het college
van B & W besloot na het bekijken 
van alle aanmeldingen Nina en
Thijs voor te dragen. 

Creatief en grappig
Nina van Kouwen is 10 jaar, woont
in Vinkeveen en zit in klas 7 van de 
Pijlstaartschool. Ze omschrijft zichzelf 
als een ‘vrolijk en behulpzaam meisje’. 

Ze is creatief en houdt van knutselen. 
Ze kan goed zwemmen en 
zwemmen met een zeemeerminnen-
staart vindt ze ‘superleuk.’ Ze wil 
graag kinderburgemeester worden 
omdat ze het leuk vindt mensen te 
helpen. “Ik ben daar ook goed in. Ik 
wil dat iedereen met veel plezier in 
de gemeente woont. Hopelijk kan
ik daar als kinderburgemeester bij 
helpen.’’

Mee denken met projecten
Thijs Hoogerdijk is ook 10 jaar, woont 
in Mijdrecht en zit op het Kidscollege 
in Wilnis. “Ik ben een vriendelijke 
jongen die graag een hengeltje 
uitgooit en voetbalt bij HSV. Ik ben 
sociaal, nieuwsgierig, grappig en 
serieus als ik serieus moet zijn. Ik wil 
graag kinderburgemeester worden 
omdat ik vind dat kinderen ook mee 
mogen denken met projecten.’’

Wethouder Maarten van der Greft: 
,,Het was ontzettend leuk om te 
lezen en te zien dat kinderen die zich 
hebben aangemeld voor de functie 
van kinderburgemeester goede 
ideeën hebben. Ook kunnen zij
die vaak al prima onder woorden 
brengen. Het was daarom lastig om 
een keuze te maken. Samen met de 
burgemeester en de andere wet-
houders kijk ik er naar uit om met 
Nina en Thijs op pad te gaan. Alle 
kinderen die zich hebben aangemeld 
wil ik daarvoor heel erg bedanken.’’

Nina en Thijs voorgedragen
als kinderburgemeesters

Regio - Bibliotheek Amstelland orga-
niseert van 7 tot en met 23 februari 
de Verhalenkaravaan. Verhalen in 
allerlei vormen komen dan voorbij. 
Van verhalen lezen, horen en beleven 
en vertellen tot verhalen delen, 
aanbevelen, bedenken en maken. 
Juist ook voor de verhalen van
inwoners van de uitgebreide regio
is plek.
De Bibliotheek is op zoek en gaat 
daarom de komende weken de
straat op om verhalen op te halen. 
Verhalen inleveren kan ook via
verhalenkaravaan.nl of bij één
van de bibliotheekvestigingen in
Amstelveen, Uithoorn en Aalsmeer.
Een verhaal is nooit zomaar een 
verhaal. Een verhaal dóet iets met je. 
Een verhaal laat je lachen of huilen, 
huiveren of versteld staan. En 
iedereen – jong en oud – heeft een 
verhaal, groots en meeslepend of 
juist heel klein en intiem. Tijdens de 
Verhalenkaravaan komen ze voorbij.

Wanneer stond het angstzweet op 
jouw rug? In welke situatie rolden
de tranen over je wangen? Over 
welke belevenis raak je maar niet 
uitgepraat? Of welke gebeurtenis
is zo bijzonder dat het bijna niet te 
geloven is? Deel je verhaal. Schrijven, 
tekenen, een foto, een �lmpje of
een voorwerp, alles kan, alles mag.
Op de markt, in het winkelcentrum, 
bij de kapper. Het team van Biblio-
theek Amstelland kun je de komende 
weken op allerlei plekken vinden. 
Met als doel: verhalen, groot of klein, 
op te halen.
Het verhalenteam gemist? Verhalen 
inleveren kan tot en met 12 januari 
ook via info@verhalenkaravaan.nl
of bij één van de bibliotheek-
vestigingen in Amstelveen, Uithoorn 
en Aalsmeer. De inzendingen krijgen 
een plek in de Verhalenkaravaan en 
misschien zelfs een podium tijdens 
het festival. Meer informatie:
verhalenkaravaan.nl.

Bibliotheek Amstelland
is op zoek naar verhalen

Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Op zondagavond
22 december zal in de kerk De 
Schutse, aan de De Merodelaan 1 in 
Uithoorn een extra concert gegeven 
worden door het kerstkoor The 

X-mas Vocals. Het concert in r.k. kerk 
De Burght is inmiddels uitverkocht.
Deze zondagavond zullen 30 zangers 
in kostuums in de stijl van het Enge-
land rond 1870, de tijd van Charles 

Kerstconcert Dickenskoor
The X-mas Vocals

Dickens, onder leiding van hun diri-
gent Ferdinand Beuse een sfeervol 
optreden verzorgen.
Het koor bestaat inmiddels zo’n
26 jaar en de zangers zijn ieder jaar 
rond de kersttijd in kleine a capella 
groepjes actief op kerstmarkten, 
kerstfeesten en andere kerst
gerelateerde evenementen door
heel Nederland en België. 
De bezoekers van het concert zullen 
bij aankomst ontvangen worden 
door Ebenezer Scrooge himself.
Na a�oop wordt nog een drankje 
aangeboden aan de bezoekers.
Kaarten zijn verkrijgbaar bij de Read-
shop in winkelcentrum Zijdelwaard.
De entreeprijs is € 1,–. Na a�oop van 
het concert wordt de mogelijkheid 
geboden voor een vrijwillige 
bijdrage in de onkosten van het 
concert. Zaal gaat open om 19.15 uur 
en het concert start om 20 uur. 
Verwachtte eindtijd is 21.15 uur.

De Kwakel - De Raad van State heeft 
de gemeente voor de tweede keer 
hard terechtgewezen rondom 
Drechthoeve, een plan voor
18 woningen op de Drechtdijk in
De Kwakel. Daarmee is dat plan,
na een slepend proces van vier jaar, 
nu de�nitief van de baan. De rechter 
heeft de gemeente er in de tweede 
uitspraak op gewezen dat de rechter 
geacht wordt het recht te kennen
en dat het college dat had kunnen 
weten. De uitspraak kwam ook 
zonder enige zitting. Dat is uniek en 
gebeurt alleen als kristalhelder is dat 
een verzoek onterecht is. Daarmee 
zijn dus wederom tijd en publieke 
middelen verspild.
Het plan riep bij de aankondiging 
eind 2020 al weerstand op. De buurt-
bewoners maakten in raadsvergade-
ringen bezwaar tegen het grote 
aantal woningen en de zicht-
vervuiling door de dertig parkeer-
plaatsen. Ook zou het project niet 

voldoen aan de Luchtvaartwet.
De buurtbewoners wilden daarom 
overleg en zorgvuldige afweging. 
Daar was wethouder Hazen helaas 
niet gevoelig voor. Wim Bartels, die 
de buurt vertegenwoordigde: “We 
hebben wethouder Hazen en de raad 
tot drie keer gezegd dat ze toestem-
ming moesten vragen aan de ILT
in verband met de Luchtvaartwet, 
omdat we wisten dat de ILT-bezwaar 
had. Maar dat was allemaal niet 
nodig.” De Raad van State sprak 
begin 2024 precies dat uit waarvoor 
was gewaarschuwd: het plan was 
niet zorgvuldig tot stand gekomen 
en toestemming op grond van de 
Luchtvaartwet ontbrak.
Daarmee was al ruim drie jaar kost-
bare tijd verspild om te komen tot 
een plan dat wél zou passen in de 
regels en waar de buurt mee kon 
instemmen.
Alsnog meende de gemeente een 
herziening te kunnen aanvragen van 

Gemeente čitǠoorn weer terugge˫oten
rondom Drechthoeve

de uitspraak. De rechter zou geen 
rekening gehouden hebben met de 
regelgeving ná vaststelling van het 
bestemmingsplan. Dat had de 
rechter wél, want die informatie had 
de gemeente zelf al aangedragen,
zo zegt de uitspraak in bezit van deze 
krant. Wederom hebben de buurt-
bewoners het college en de raad 
erop gewezen dat dit verspilde 
moeite en middelen zou betekenen, 
maar ook hier werd helaas niet 
geluisterd. Bij navraag zegt Wim 
Bartels: “De Raad van State heeft 
onze argumenten overgenomen en 
er nog �jntjes op gewezen dat het 
college dit zelf ook had kunnen 
weten.”

Drechthoeve is kortom terug bij af en 
dit had blijkbaar voorkomen kunnen 
worden. Het is daarmee weer een 
staaltje van een niet-constructieve, 
luisterende gemeente en een zwak 
controlerende raad.
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De Ronde Venen - Er maken 191 
kinderen uit de gemeente De Ronde 
Venen gebruik van taxivervoer naar 
school. Deze kinderen worden
allemaal door de vervoerder of
een onderaannemer naar school 
gebracht. Er worden geen kinderen 
in een structurele narijroute gereden. 
Ambtelijk is duidelijk gecommuni-
ceerd naar ouders over de situatie
en ouders is gevraagd mee te 
denken over alternatieven.”
Dit deelde het college van B & W mee 
als reactie op vragen van Rody van 
der Kraan-Pouw, CDA-commissielid 
en CDA-raadslid Jan Rouwenhorst.

Ten opzichte gestegen
In de beantwoording wordt niets 
gezegd over het aantal kinderen
dat elke dag noodgedrongen door 
ouders – al dan niet met zelfgeregeld 
carpoolen – naar school wordt 
gebracht. Het college: “Ouders 
worden altijd gevraagd hun kinderen 
zelf (of samen met andere ouders) 
naar school te brengen. Dat is ook 
het uitgangspunt van de verorde-
ning. Hiervoor ontvangen ouders 
een �nanciële vergoeding. Ten 
opzichte van vorig jaar is het aantal 
leerlingen dat door ouders naar 
school wordt gebracht gestegen met 
13 leerlingen.” Bij gebruik van eigen 
vervoer is de vergoeding 23 cent per 
kilometer. Dat ouders dan meerdere 
uren per dag onderweg kunnen zijn, 
noemt het college niet. Ook wordt 
niet duidelijk of er leerlingen nood-
gedwongen thuisblijven. 

Inkoopsysteem
Onlangs, zondagavond 8 december, 
besteedde het televisieprogramma 
‘Zembla’ aandacht aan het complexe 
vervoer van kinderen die naar het 
speciaal onderwijs gaan. Dat vervoer 
verloopt al jaren problematisch. Leer-
lingen worden te laat of helemaal 
niet opgehaald, er zijn continu wisse-
lingen bij de chau�eurs of de reistijd 
is veel te lang. Uit recent onderzoek 
in opdracht van het Ministerie van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
blijkt dat 18% van de kinderen te
laat op school komt door dit vervoer. 
Dat meldt omroep BNNVARA. 
Volgens de omroep worden de 
problemen in het leerlingenvervoer 
vaak toegeschreven aan chau�eurs-
tekorten en veeleisende ouders. 
Volgens BNNVARA legt de situatie in 
de provincie Utrecht echter een heel 
andere mogelijke oorzaak bloot: de 
aanbesteding, die om de zo veel jaar 
in gemeenten door het hele land 
alles weer op zijn kop zet. Het lijkt 
wel of iedereen verliest en niemand 
dit inkoopsysteem wil behouden.

Kinderen als pakketje
Professor Margrite Kalverboer, ortho-
pedagoog en jurist, maakte zich in de 
uitzending van Zembla grote zorgen 
over de jarenlange chaos in het
leerlingenvervoer. Sinds 2016 is 
mevrouw Kalverboer Kinder-
ombudsman. Zij wil dat Mariëlle 
Pauw, staatssecretaris Funderend 
Onderwijs en Emancipatie, ingrijpt
in het leerlingenvervoer. Kalverboer: 
“Een kind heeft recht op goed onder-
wijs wat bij hem of haar past en daar 
moet hij ook kunnen komen en dat 
moet georganiseerd worden. Als 
ouders zelf dat niet kunnen dan 
moet de overheid daarin bijspringen. 
En deze rechten van kinderen 
worden geschonden. Als je kijkt naar 
het kinderrechtenverdrag en wat dat 
vraagt van ons als overheid, dan is 
dat dat wij het belang van kinderen 
vooropstellen. Nou, niemand kan mij 
overtuigen dat we dit in het huidige 
systeem doen We behandelen deze 
kinderen als pakketjes.”

Overbruggingsperiode
Eerder dit jaar liep de aanbesteding 
in regio Utrecht helemaal uit de 
hand. Tijdens de aanbesteding is in 
het proces een fout gemaakt. Daar-
door moest een deel van de aan-
besteding over. Vervolgens hebben 
enkele vervoerders de uitkomst van 
de aanbesteding juridisch aange-
vochten. De nieuwe contracten voor 
het schooljaar 2024-2025 konden pas 
op 1 januari 2025 ingaan. Daarom 
was gemeente De Ronde Venen 
genoodzaakt een overbruggings-
periode te regelen voor het leer-
lingenvervoer. Die extra kosten
over een periode van vijf maanden 
bedragen 850.000 euro. Als 
antwoord op de CDA-vragen over 
het terugvorderen van de nood-
zakelijke extra kosten bij andere 
instanties meldt het college: “Er is 
naar gekeken en er is bestuurlijk 
contact geweest met de provincie. Er 
is echter sprake van een gedeeltelijke 
aansprakelijkheid, waarbij de juridi-
sche kosten niet opwegen tegen 
eventuele vergoedingen.”

Vervoer per touringcar
Van der Kraan-Pouw en Rouwenhorst 
vroegen het college hoe in een open 
dialoog en op basis van gelijkwaar-
digheid is gecommuniceerd met 
ouders. Het college: “De gemeente 
heeft alle ouders in juli 2024 (direct 
na ondertekening van de over-
bruggingsovereenkomst met de 
vervoerder) schriftelijk geïnformeerd 
over de ontstane situatie en de 
nieuwe vervoerder. Daarna is er
met ouders die daar behoefte aan 

HET GAAT NIET OM PAKKETJES! 

Belang van leerlingen staat niet 
voorop bij leerlingenvervoer

hadden telefonisch en via email 
gecommuniceerd. Op 23 september 
2024 zijn alle ouders nogmaals schrif-
telijk geïnformeerd over de stand van 
zaken. Vanuit de ver-voerder zijn 
ouders begin van het schooljaar via 
email geïnformeerd over het vervoer. 
Op 24 september 2024 heeft de 
vervoerder op het gemeentehuis een 
avond georganiseerd voor de ouders 
die te maken hebben met het 
vervoer met de touringcar naar ‘De 
Dol�jn’ voor speciaal basisonderwijs 
in Uithoorn.” Over het vervoer van 
leerlingen
naar andere scholen in de regio
laat het college niets los in de 
beantwoording.

Niet anders dan anders
Het college: “Ouders en andere 
belanghebbenden worden lang en 
veelvuldig telefonisch en/of fysiek te 
woord gestaan. Er wordt naar ouders 
geluisterd en zo goed mogelijk 
meegedacht bij problemen waar 
ouders tegenaan lopen. Ouders 
ontvangen een openbaar vervoer-
vergoeding voor hun kind(eren) en 
hunzelf (of iemand uit hun netwerk) 
voor het naar school brengen van 
hun kinderen. Ook wordt de moge-
lijkheid geboden van een kilometer-
vergoeding wanneer ouders met 
eigen vervoer kinderen naar school 
kunnen brengen. Een combinatie
van taxi en eigen vervoer is in onze 
gemeente ook mogelijk. Veel ouders 
reageren positief na gesprekken
met de gemeente waarin de situatie 
wordt uitgelegd, wordt geluisterd en 
wordt meegedacht met problemen 
waar ouders tegenaan lopen. Er zijn 
ook situaties waarin ouders niet 
krijgen wat ze graag willen. In die 
situatie zijn ouders niet altijd blij en 
tevreden. Wel blijft de gemeente met 
deze mensen in gesprek om samen 
met hen oplossingen te vinden voor 
hun problemen. Dat is in deze
situatie niet anders dan anders.” 
Overigens hebben Rouwenhorst en 
Van der Kraan-Pouw op geen enkele 
wijze twijfel geuit over de inzet en 
betrokkenheid van ambtenaren.

Oplossingen bespreken
Veiligheid heeft niet alleen betrek-
king op veiligheid in het verkeer maar 
zeker ook op sociale veiligheid, in dit 
geval toegespitst op de momenten 
van het vervoer in het busje). Het 
gaat er dan om dat alle leerlingen 
zich tijdens het vervoer beschermd 
voelen en weten tegen gevaar dat 
veroorzaakt wordt door of dreigt
van de kant van andere kinderen.
Eén van de CDA-vragen: Hoe wordt 
die sociale veiligheid van de afzon-
derlijke leerling en de leerlingen 
samen gegarandeerd tijdens het 
vervoer naar school en naar huis?
Het college: “Bij problemen in de
taxi kunnen ouders zich volgens
een klachtenprotocol melden bij de 

vervoerder. Wanneer ouders er met 
de vervoerder niet uitkomen kunnen 
zij bij de gemeente terecht. Wanneer 
zich tijdens het vervoer gevaarlijke of 
onveilige situaties voordoen, gaat de 
vervoerder met ouders en chau�eur 
in gesprek en wordt de gemeente 
geïnformeerd. Wanneer dit niet
tot een oplossing leidt, neemt de 
vervoerder en/of oudercontact op 
met de gemeente.”

Lijnen beschreven
Het college: “Er wordt dan vanuit
de gemeente gekeken of en welke 
oplossingen er zijn om de situatie
te verbeteren. Er zijn net als andere 
jaren bij de gemeente situaties 
bekend waar dit heeft gespeeld
of speelt. Met deze ouders worden 
gesprekken gevoerd en worden 
mogelijke oplossingen besproken.” 
Voor de contracten vanaf januari 
geldt een calamiteitenprotocol.
“In het geval van escalaties vindt
ook nu al afstemming plaats tussen 
de vervoerder, het Contract Manage-
ment Bureau en eventueel de 
betrokken gemeente(n). In het
incidentenprotocol of meer uit-
gebreid het calamiteitenprotocol 
worden voorkomende situaties in het 
vervoer beschreven. Daarin wordt 
ook beschreven hoe door diverse 
betrokkenen gehandeld moet 
worden. Tenslotte zijn hierin de 
communicatielijnen beschreven.” 
Een lang antwoord van het college 
valt doorgaans op door enorme 
vaagheid. Ook hier. Er wordt niet 
concreets gemeld over ongewenste 
voorvallen die kinderen uit De Ronde 
Venen meemaken of ondergaan en 
wat dan gebeurt.

Het vervoer loopt goed
Van der Kraan-Pouw en Rouwenhorst 
vinden achten het mogelijk dat de 
vervoersproblematiek, zoals te laat 
op school komen, een doorwerking 
heeft op de leerprestaties van 
kinderen. Het college: “Alle scholen 
zijn begin van het schooljaar schrifte-
lijk geïnformeerd over de situatie in 
het leerlingenvervoer en hen is ook 
gevraagd mee te denken over oplos-
singen. Zoals eerder aangegeven 
loopt het vervoer in deze overgangs-
periode in de gemeente De Ronde 
Venen goed. Contact met scholen 
wordt gevoerd wanneer dat nodig is.” 
Daarmee gaat het college niet in op 
de vraag welke bevindingen tot op 
heden prominent zijn waargenomen, 
welke conclusies daaruit inmiddels 
zijn getrokken. Over waaruit ‘het 
meedenken’ van scholen bestaat en 
over de doorwerking op leerpresta-
ties rept het college met geen woord.

Datakoppelingen
“Welke waarborgen moet de 
vervoerder geven om te kunnen 
voldoen aan afgesproken kwaliteit 
met betrekking toto het nakomen 

van de afspraken over “tijdig thuis 
ophalen. Dat vereist monitoring. 
Welk zicht heeft de gemeente op de 
tijdsduur tussen ophalen en 
uitstallen tijdens een rit naar school 
en huis?
Het college: “Met ingang van het 
nieuwe contract wordt met data-
koppelingen gemonitord of kinderen 
op tijd worden opgehaald en wat
de verblijfstijd is. Het uitgangspunt
is dat kinderen op tijd op school 
komen. Afhankelijk van de route-
samenstelling wordt daarmee de 
ophaaltijd thuis bepaald. Als leer-
lingen uit de route niet meegaan 
door bijvoorbeeld ziekte, dan kan 
het zijn dat kinderen later dan 
gebruikelijk worden opgehaald 
omdat de route korter is op dat 
moment. Op basis van de genoemde 
datakoppelingen kan de werkelijke 
verblijfstijd worden gemonitord. Er 
zijn contractuele afspraken over de 
maximale verblijfstijd. Voor de regio 
Utrecht West (waar De Ronde Venen 
onder valt) geldt dat de maximale 
verblijfstijd 1,5 keer de directe reistijd 
is met een maximum van 1,5 uur 
tenzij dit vanwege de afstand niet 
haalbaar is.”

Tevredenheidsonderzoek
Het CDA vroeg het college ook naar 
de resultaten van een tevredenheids-
onderzoek onder ouders. Het 
college: “Een tevredenheidsonder-
zoek kan bij ouders de verwachting 
wekken dat de huidige situatie kan 
worden aangepast of opgelost, 
terwijl dit niet zo is. Daarnaast wordt 
hierdoor extra druk bij de vervoerder 
neergelegd die niet wenselijk is. Hier-
door is de kans groter op uitval van 
chau�eurs en andere medewerkers. 
Wel is er veelvuldig telefonisch en 
schriftelijk contact met ouders over 
het vervoer en wordt zowel door de 
gemeente als de vervoerder gepro-
beerd situaties te verbeteren of 
wordt meegedacht met ouders bij 
het oplossen van hun problemen.”

Klanttevredenheidsonderzoeken
Is aan de betre�ende ouders eigen-
lijk actief en e�ectief gelegenheid 
geboden om hun bevindingen over 
de communicatie met de gemeente 
kenbaar te maken op basis van een 
open dan wel gesloten evaluatie of 
schriftelijke peiling? Het college:
“In de brieven die de gemeente naar 
ouders gestuurd heeft zijn ouders 
uitgenodigd per mail of telefonisch 
te reageren op de brieven en/of het 
vervoer. Een aantal ouders hebben 
dit contact met de gemeente 
gezocht. De gemeente heeft ouders 
te woord gestaan en geholpen bij 
vragen en problemen waar ouders 
mee te kampen hadden/hebben.” 
Het college: “In het tweede en
vierde kwartaal van 2025 zullen
klanttevredenheidsonderzoeken 
worden uitgevoerd.”

Vinkeveen – Op 10 december vond 
de jaarlijkse kerstmarkt weer plaats
bij Maria-Oord. Een sfeervolle en 
gezellige traditie.
Maria-Oord is een zorgcentrum van 
Careyn en biedt een breed scala aan 
zorgdiensten, waaronder wonen, 
welzijn en zorg voor verschillende 
doelgroepen zoals mensen met 
dementie, lichamelijke beperkingen, 
en mensen die revalideren. 

Het restaurant was helemaal in
kerstsfeer, op de kraampjes een
gevarieerd aanbod, er werden
po�ertjes gebakken en natuurlijk
was er warme chocolademelk.
De dag werd opgesierd met live- 
muziek, de kerstman ging rond met 
lekkernijen en bewoners konden de 
hele dag terecht voor de workshop 
kerststukjes make. Daar was heel
veel belangstelling voor.

Feestelijke kerstmarkt
bij Maria-Oord

Maria-Oord organiseert dagelijks 
meerdere clubactiviteiten voor
bewoners en één daarvan is de zang-
club op donderdagmiddag. Voor die 
club worden nog vrijwilligers gezocht. 
Het gaat om het begeleiden van 
bewoners vanaf hun kamer naar
het restaurant en/of waar nodig, 
bezoekers helpen het zangboekje
te gebruiken. Geniet zelf van een
vrolijke muzikale middag en kom eens 
proberen. Meer info: tel. 0297 - 219319 
en vraag naar Monique van Keizers-
waard, vrijwilligerscoördinator. Of mail 
naar vrijwilligers.mariaoord@careyn.nl.

Feestelijke kerstmarkt bij Maria-Oord.  Foto is aangeleverd.
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Aalsmeer - Van zaterdag
23 december tot en met zondag
5 januari is het kerstvakantie. Sport-
centrum De Waterlelie heeft een 
aangepast rooster en biedt een 
programma vol leuke activiteiten voor 
jong en oud. Of je nu zin hebt in een 
spannende lasergame-sessie, wilt 
meedoen met stuiverduiken tijdens 
het recreatief zwemmen, of de kerst-
sfeer wilt ervaren tijdens disco-
zwemmen, er is voor iedereen
iets te beleven! 

Recreatief zwemmen
Tijdens de kerstvakantie is De Water-
lelie extra geopend voor recreatief 
zwemmen. Op doordeweekse dagen 
kan vanaf 14.00 uur meegedaan 
worden met stuiverduiken! Glij,
plons en ren naar de overkant op de 
survivalmat. Geniet van eindeloos 
waterplezier voor het hele gezin.

Discozwemmen in kerstsfeer
Kom helemaal in de kerstsfeer op 
zaterdag 21 december tijdens disco-
zwemmen in kerstsfeer! Van 16.30 tot 
18.00 uur is er discozwemmen voor 
kinderen tot en met 7 jaar. Kinderen 
zonder zwemdiploma moeten

begeleid worden door een volwas-
sene (extra ticket vereist). Van 19.00 
tot 21.30 uur is er vervolgens disco-
zwemmen voor jongeren van 8 tot
en met 14 jaar. Volwassenen zijn ook 
welkom om mee te zwemmen (ticket 
vereist). Of kijk mee op een afstandje 
en geniet van een hapje en drankje in 
de gezellige horeca. Kaartjes kosten
€ 8,90 (€ 4,70 voor begeleiding) en 
zijn verkrijgbaar via de website en te 
koop bij de receptie. Op is op!
Maak de avond compleet met
een heerlijke po�ertjesmenu: 
besneeuwde po�ertjes met ijskoude 
ranja en een lolly (€ 4,75). Of versier je 
eigen wafel met allerlei lekkernijen!

Lasergamen in de Sporthal 
Deze kerstvakantie wordt nog
spannender met lasergamen op 
vrijdag 3 januari! Vorm een team
met je vrienden en beleef 60 minuten 
vol actie en plezier. Lasergamen is 
speciaal voor kinderen van 6 tot en 
met 8 jaar en 9 tot en met 11 jaar
(met tijdsblokken per leeftijd).
Wil je de dag extra leuk maken? Kies 
dan voor een combi-ticket en ga na 
het lasergamen lekker zwemmen!
Tickets zijn te koop via de website en 

Magie en actie in vakantie
bij Sportcentrum De Waterlelie

Aalsmeer - De magische broers
Roy en Justin brengen deze kerst een 
onvergetelijke show naar Aalsmeer! 
Van 25 tot en met 29 december 
nemen zij het publiek mee op een 
betoverende reis vol wonderen in 
hun kerstshow ‘Dream of a White 
Christmas’. Deze unieke voorstelling 
vindt plaats in Sportcentrum
De Waterlelie, dat speciaal voor dit 
event wordt omgetoverd tot een 
magisch theater.

Dream of a White Christmas
Deze kerst hebben de Nederlands 
kampioenen Illusionisme maar één 
wens: een witte kerst. In hun specta-
culaire show gaan ze op zoek naar de 
magische enveloppen waarin staat 
hoe zij sneeuw kunnen laten vallen! 
Met humor, veel interactie en 
verblu�ende trucs proberen de 
broers de zaal vol sneeuw te toveren. 
Maar of dat gaat lukken...

Betoverende trucs en Illusies
‘Dream of a White Christmas’ is een 
familievoorstelling vol illusies, trucs 
en magische momenten die je niet 
wilt missen. Het duo, al bekend om 
hun indrukwekkende magische acts, 

heeft speciaal voor deze kerstshow 
gloednieuwe illusies ontwikkeld die 
nog nooit eerder in Nederland te 
zien waren. Je ziet de broers zweven, 
teleporteren, verdwijnen en denkt 
hierbij alleen maar: hoe kan dit?! Van 
bijzondere goocheltrucs tot waan-
zinnige special e�ects, deze show 
belooft absoluut magisch te worden!

Voor het hele gezin
“Dit wordt het familie-uitje van het 
jaar,” zegt Roy enthousiast. “Een show 
vol magie, humor en verrassingen. 
We hopen dat iedereen met een 
glimlach en een betoverend kerst-
gevoel de zaal verlaat.” Of je nu 5, 25, 
50 of 75 jaar oud bent, iedereen zal 
versteld staan van de ongeloo�ijke 
illusies van de broers! 
Er zijn twee shows per dag, om
11.30 uur en om 15.30 uur en het 
parkeren bij de sporthal is gratis. 
Kom jij dit jaar de kerst samen met 
The Magic Brothers vieren? Boek snel 
en mis deze magische kerstshow 
niet! Tickets zijn verkrijgbaar vanaf
€ 18,50 per persoon en te koop via 
de o�ciële website van Roy en 
Justin. Informatie en tickets: 
www.royjustin.com.

Magische kerstbeleving met
The Magic Brothers Roy en Justin

Aalsmeer - Het buitenterrein van 
Zwembad De Waterlelie aan de
Dreef wordt deze kerstvakantie 
omgetoverd tot een magische plek 
met het allereerste Westeinder 
Winter Village, een initiatief van 
Anniko van Daalen en Mark Zijlstra. 
Deze jonge ondernemers, die al twee 
jaar actief zijn met het organiseren 
van sportkampen voor de jeugd in 
Aalsmeer (Fourz Sports), hebben
hun passie voor sport, kinderen en 
Aalsmeer samengebracht in een 
uniek winters evenement.

Passie voor Aalsmeer
Anniko en Mark organiseren jaarlijks 
het bekende Sportkamp Aalsmeer, 
waarbij basisschoolkinderen een 
week lang op een speelse manier 
verschillende sporten ontdekken.
Afgelopen jaar een idee: waarom
niet iets speciaals organiseren voor 
Aalsmeer tijdens de kerstvakantie? 
Dat idee groeide uit tot een
ambitieus plan: een compleet
winterdorp waar jong en oud
samen kunnen komen en genieten 
van een warme, feestelijke sfeer.

Meer dan alleen schaatsen
Westeinder Winter Village biedt
een breed scala aan activiteiten voor 
iedereen. Denk aan een overdekte
en verlichte kunstschaatsbaan, een 
arcadehal, glow-in-the-dark laser-
gamen en koekjes versieren voor de 
kleintjes. Terwijl de kinderen plezier 
maken, kunnen ouders en verzorgers 
ontspannen in de overdekte en 
verwarmde foodcourt met een 
drankje en een hapje. Ook is er 
gedacht aan de avonden: speciale 
evenementen zoals Penta curlen in 
samenwerking met SPIE Aalsmeer en 
een gezellige pubquiz staan op het 
programma. Daarnaast zorgen sfeer-
volle houten chalets in kerstmarkt-
sferen voor een extra warme
ambiance. Lokale ondernemers 
krijgen de kans om een chalet te 
huren en hun producten of diensten 
aan te bieden, waardoor het evene-
ment ook een boost kan geven aan 
de lokale economie. Anniko en Mark, 
beiden eind twintig, hebben de afge-
lopen weken letterlijk dag en nacht 
gewerkt om dit grootschalige project 
op te bouwen. Het Winterdorp is 

uitgegroeid tot iets veel groters
dan ze ooit hadden verwacht.

Vrijdag o�ciële opening
De o�ciële opening van het Winter-
dorp vindt vrijdag 20 december 
plaats op het buitenterrein van 
zwembad De Waterlelie. Zaterdag
21 december opent het winterdorp 
en tot en met 31 december zijn 
bezoekers dagelijks welkom. De 
toegang is gratis, en tickets voor de 
verschillende activiteiten kunnen 
geboekt worden via de website: 
westeinderwintervillage.nl.
Anniko en Mark nodigen iedereen
uit om een kijkje te komen nemen
en samen te genieten van deze 
bijzondere kerstvakantie. En wie
interesse heeft om een chalet te 
huren, kan via de website contact 
met hen opnemen. 
Met het Westeinder Winter Village 
bewijzen Anniko en Mark dat een 
groot hart voor de gemeenschap
en een �inke dosis doorzettings-
vermogen tot iets magisch kunnen 
leiden. Aalsmeer is er klaar voor,
u/jij ook?

Aalsmeer krijgt eigen Winterdorp

Foto is aangeleverd.

verkrijgbaar bij de receptie.
Lasergamen kost € 7,50. Voor
een combi-ticket (lasergamen
en zwemmen) betaal je € 10,–. 
De tarieven van het zwembad 
wijzigen per 1 januari 2025 en
zijn beschikbaar op de website:
www.sportinaalsmeer.nl.

Westeinder Winter Village
Van 21 tot en met 31 december is de 
Westeinder Winter Village geopend.
Bezoek het magische kerstparadijs
op het buitenterrein aan de Dreef
met een kerstmarkt, overdekte 
schaatsbaan, foodcourt, arcadehal
en meer! Bestel tickets via:
www.westeindervillage.nl. 

The Magic Brothers
Roy en Justin, The Magic Brothers, 
brengen de magie van Kerst tot leven 
met spectaculaire shows in Sporthal 
De Waterlelie van 25 tot en met
29 december. Er worden dagelijks 
twee voorstellingen gegeven, in de 
ochtend om 11.30 uur en de middag-
voorstelling begint om 15.30 uur. 
Tickets via www.royenjustin.com.
Mis deze kerstvakantie vol actie, 
magie en plezier niet! Bekijk het
volledige vakantieprogramma en
de openingstijden op de website, 
download de �yer, volg de socials en 
vergeet niet snel tickets te reserveren!

Regio - Maar liefst vijf teams 
behaalden de maximale score van
48 wedstrijdpunten in de 14e speel-
ronde; een uitzonderlijke prestatie. 
De kortste partij werd deze week 
gespeeld door Anne Beeker; in 
slechts 14 beurten wist Anne zijn 
partij te winnen.
Jim van Zwieten wist deze week de 
hoogste serie van 24 caramboles op 
de tafel te leggen een percentage van 
30% van de 80 te maken caramboles. 
Met nog een wedstrijd te gaan in de 
eerste helft van de biljart-competitie 
heeft K.O.T.’87-3 de leiding genomen.
K.O.T.’87-3 speelde thuis tegen
De Kromme Mijdrecht 1. Met vier 
gewonnen partijen wist de thuis-
spelende partij de volle winst te 
behalen; het winnende kwartet 
bestond uit Joost van Zuijlen en
Paul Schuurman/Sjoerd van
Agteren en Said Metalsi
Cens TC Gortenmulder had het erg 
lastig tegen de huidige nummer 2 in 
de competitie, K.O.T.’87-1. Ook hier 
wist de uitspelende partij, bestaande 
uit het kwartet Richard Schreurs en 
Richard van Kolck en Eric Verlaan en 
Anne Beeker, de volle winst binnen
te halen.
In De Hoef ontving De Springbok 1 
de huidige nummer 3 in de compe-

titie De Kromme Mijdrecht 2. Ook dit 
team ging met de volle winst naar 
Mijdrecht. De winnende spelers in 
deze partij waren David Schild en 
Frans Versteeg samen met Edwin 
Walter en Arie Kranenburg.
Nummer 4 in de competitie de Merel/
Thijmen van Veen 2 ontving DenB 
Diensten/De Springbok. Ook de 
Vinkeveeners behaalden de volle 
winst. Ralph Dam en Gerard Roling 
samen met Gijs van de Vliet en
Peer (Wilco) van der Meer waren
de winnende spelers deze avond.
In een gelijk opgaande partij speelde 
de Springbok 2/Feka gelijk tegen S.V. 
Veenland/Liquid rubber. Beide teams 
wisten twee partijen te winnen. Cees 
de Jong en Jan Felix behaalden hun 
winnende partij. Adrie van Mer en 
Ron Hartsink waren de overige 
winnaars.
Het uitspelende Merel/Thijmen van 
Veen 3 was te sterk tegen de thuis 
spelende K.O.T. ‘87-2.
De Kromme Mijdrecht 3 ontving
de Merel/Thijmen van Veen: Bert 
Fokker en Dennis Kraak speelden een 
winnende partij. In de gelijkmakende 
beurt wist Walter Verkouwen nog een 
remise te spelen tegen Egon van der 
Heijden. Ronald Gunther speelde 
succesvol de overige partij.

K.O.T’87-3 neemt leiding over
in biljartcompetitie

Mijdecht - Isabel Kelder van turn-
vereniging GVM’79 heeft zaterdag
14 december een topprestatie
neergezet. Tijdens de eerste regio-
wedstrijd van turnen voor niveau 4 
(middenbouw) heeft ze niet alleen 
samen met haar team een tweede 
plaats gehaald, maar individueel 
pakte ze zelfs de eerste plek!
Met sierlijke en beheerste oefeningen, 
waarin ze de elementen mooi met 
elkaar verbond, scoorde ze vooral
op de brug, de balk en de vloer hoge 
punten. Uiteindelijk bleek dat ook
uit de eindscore. Met 51,125 punten 
pakte ze individueel de eerste plek!

Topprestatie
Isabel Kelder

Isabel Kelder.  Foto is aangeleverd.
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Foto is aangeleverd.

Podium voor Creatoonkoor bij Billy Joel Experience.  Foto is aangeleverd.

Gratis Oekraïens kerstconcert in Janskerk.  Foto is aangeleverd. Foto is aangeleverd.

Regio - Op 25 april 1896 opende 
Jacob Blokker en diens echtgenote 
Saapke Kuiper in Hoorn de winkel 
met de naam ‘De Goedkoope IJzer en 
Houtwinkel’. Vanaf de jaren dertig 
openden de vier zonen meer winkels 
in de Randstad onder de naam 
Gebroeders Blokker. Die traditie werd 
vervolgens door hun nazaten voort-
gezet, waardoor de Blokker-keten 
uitgroeide tot een landelijke, en 
uiteindelijk internationale, onder-
neming. Blokker was jarenlang een 
begrip in de winkelstraat en had in 
de top ruim 800 winkels. Maar het 
eind van een stukje winkelhistorie is 
nu ten einde, want Blokker is failliet. 
Toch is het in tijden niet zo druk 
geweest in de vestigingen op het 
Zijdelwaardplein in Uithoorn en in de 
Dorpstraat in Mijdrecht. Hoe zit dat?

Na 128 jaar valt het doek
Op 13 november 2024 werd Blokker 
failliet verklaard en viel het doek na 
128 jaar de�nitief voor het bedrijf. 
Het bedrijf miste de aansluiting met 
online winkelen. Ook zou er te veel 
zijn geleund op de grote bekendheid 
van Blokker als Nederlands merk met 
een lange geschiedenis. De gedachte 
dat mensen wel naar de vele Blokker-
winkels bleven komen, blijkt nu een 
misvatting te zijn geweest en heeft 
uiteindelijk het einde ingeluid en de 
winkels verdwijnen nu de�nitief uit 
het straatbeeld.
Maar het is nog niet zo ver, want
de winkels zijn nog even open en
er is een grote uitverkoop. Ook in
Mijdrecht staat met grote letters op 
het raam geschreven “ALLES MOET 
WEG”. Sinds tijden is het weer een 

Alles moet weg! Ook die fietsen!

drukte van jewelste bij de winkel in 
de Dorpstraat. Daar waar de mensen 
eerder vaak de winkel voorbij liepen, 
zien we nu dat veel mensen naar 
binnen lopen om te kijken of men 
misschien nog even met grote 
korting een kerstcadeautje kan 
scoren. Hoe tegenstrijdig het ook 
klinkt het is er gezellig druk en er 
staan ook veel �etsen voor de deur 
geparkeerd.

Alles moet weg!
We spreken een paar mensen aan
en vragen wat zij er van vinden dat 
Blokker verdwijnt. De antwoorden 
zijn over het algemeen toch wel van 
dien aard dat men het zonde en 
jammer vindt dat er weer een stukje 
traditie verdwijnt. En er was wel een 
beetje empathie dat 3500 mensen 
hun baan verliezen. Maar als je dan 
vroeg: gingen jullie er ook wel vaker 
heen? Dan was het antwoord ‘nee’. 
Een wat oudere meneer zei daar nog 
heel assertief bij: “Maar nu kom ik 
nog wel even kijken, want er staat op 
het raam dat alles weg moet en weet 
u, volgens mij moeten die �etsen ook 
weg!” Op mijn vragende blik wees de 
man naar het bordje op het raam en 
op de twee plantenbakken waar 
duidelijk op stond ‘GEEN FIETSEN 
PLAATSEN’. Met een grote glimlach 
op zijn gezicht voegde hij mij nog 
toe: “Maar daarvoor moet je bij de 
Politie zijn, want die mag ik niet 
weghalen denk ik!” Een leuk eind van 
dit artikel, maar geen leuk eind voor 
Blokker! 

WANDELING

Winterwandeling
bij Portengen
Regio - IVN De Ronde Venen en 
Uithoorn organiseert zaterdag-
morgen 21 december een winter-
wandeling. Deze keer in de polder 
bij Portengen. De wandeling is 
ongeveer 8 kilometer lang en
duurt van 09.30 tot 12.00 uur.
De prachtige tocht voert door een 
verscheidenheid aan landschaps-
elementen. Over en langs verschil-
lende kades en het open landschap 
met weilanden. Onderweg is
het genieten de verschillende 
begroeiing langs de kades en
de weidse uitzichten.
Zorg voor warme kleding en trek 
goede wandelschoenen aan die 
tegen een beetje modder kunnen. 
Vanwege de vele regenval kan het 
onderweg soms wat modderig zijn. 
Neem iets warms te drinken en
wat te eten mee voor tijdens de 
ko�estop.
Aanmelden voor deze wandeling op de website van IVN De Ronde Venen 
en Uithoorn via https://bit.ly/3V6xuiL.

Abcoude - In een bomvol Theater 
Piet Mondriaan aan de Broekzijdse-
laan in Abcoude gaf Alexander 
Broussard en band afgelopen vrijdag 
een zinderend optreden met zijn

Billy Joel Experience. Een avond
lang genieten en vaak ook van 
meezingen. Uit het enorme
repertoire van de beroemde Billy
Joel vertolkte Broussard met verve 

Podium voor Creatoonkoor
bij Billy Joel Experience

liederen als ‘My life’, ‘We didn’t start 
the �re’, ‘Just the way you are’, 
‘Honesty’, ‘She’s always a woman’
en ‘New York state of mind’.
Tot verrassing van de bezoekers
had ook het Abcouder Creatoonkoor 
een aandeel in deze performance.
Gedirigeerd van achteruit de zaal 
door Sadhu Bolland zong het koor 
voor de pauze samen met Alexander 
het gevoelige ‘Goodnight Saigon’ 
over de broederschap onder
militairen tijdens de Vietnamoorlog.
Aan het eind van het concert 
nodigde Broussard de zangeressen 
opnieuw op het toneel, waar een 
prachtige versie van ‘The Longest 
Time’ klonk.
Tot slot gingen zowel bij het
publiek als bij de musicerenden
op het toneel alle remmen los bij
een uitvoering van ‘Pianoman’,
Joels eerste single uit 1973.

Mijdrecht - Ook dit jaar organiseert 
de Stichting Bätz-orgel Mijdrechte 
traditiegetrouw een kerstconcert, 
dinsdag 24 december om 11.00 uur 

in de Janskerk, Janskerkplein 1 in 
Mijdrecht. Uitvoerend is vocaal 
ensemble Orpheus, bestaande uit 
acht zangers afkomstig uit Lviv, 

Gratis Oekraïens kerstconcert
in Janskerk

Oekraïne en afgestudeerd aan de 
staatsmuziek-academie van Lviv. 
Wim de Penning, de vaste organist 
van de Janskerk, speelt begeleidend 
op orgel en piano. Orpheus zal onder 
meer Oekraïense kerstliederen laten 
horen, alle meerstemmig, deels a 
cappella. Ook staat er samenzang
op het programma.
Wanneer Orpheus Oekraïense 
liederen zingt, is dat adem-
benemend. Zij geven uitdrukking 
aan de eeuwenoude, diepgewor-
telde religiositeit van het Oekraïense 
volk. In deze oorlogstijd krijgt hun 
zang een extra diepe lading.
Orpheus heeft een tournee langs 
meerdere Europese steden.

Voor het concert is er vanaf
10.00 uur ko�e met kerstbrood in 
Gebouw Irene, naast de Janskerk.
De toegang is gratis, bij de uitgang
is er een collecte.

Regio - Zondagmiddag 15 december 
jl. kon in een verduisterde Schutse
in Uithoorn het honderdkoppige 
publiek genieten van de droge, 
onderkoelde Amsterdamse humor 
van fotograaf Hans Aarsman. Aan de 
hand van foto’s nam hij de bezoekers 
mee naar zijn ‘detectiveparadijs’:
een slapende man en een droevig 
kijkende vrouw in bed, een vrouw die 
een man een wit overhemd laat zien 
met een lipstickafdruk op de boord, 
een man die een gebouw uitloopt 
met een doos met kantoorspullen en 
een plant... Wat neem je waar? Wat 
zie je? Wat is hier aan de hand? Er zijn 
meerdere interpretaties, aannames 
en theorieën mogelijk. Zijn er sporen 
die de aannames bevestigen of juist 
onderuithalen? Op onnavolgbare, 
geestige wijze probeerde Aarsman 
zijn publiek onbevangen te leren 
kijken, met nieuwe ogen.

Een vos in Londen
Voor zijn fotorubriek in de Volkskrant 
bekijkt hij wekelijks duizenden foto’s, 
zoals die van een vos op straat in 
Londen. Dat wekt zijn nieuwsgierig-
heid: wat doe die vos daar? Hij vertelt 
op hilarische wijze over zijn speur-
tocht. Conclusie: waarschijnlijk ruikt 
de vos de kipresten van een KFC-
vestiging... En passant ontdekt hij
dat er 10.000 vossen in Londen 
rondzwerven…

Cold case
Het laatste deel van zijn presentatie 
was gewijd aan Francis Lee (1878-
1962). Zij maakte achttien poppen-
huizen van plaatsen delict. Die 
worden nog steeds gebruikt om 
forensisch rechercheurs op te leiden. 
Hans Aarsman leidde het publiek 
rond in één ervan, een zolder waar 
een vrouw aan een touw aan de 
balken hangt. Hij daagde de
bezoekers uit om te vertellen wat
ze zagen en wat vervolgens hun 
theorieën waren. De aanwezigen 
deden enthousiast mee. Was het zelf-
moord? Of misschien toch moord?

Overhaaste conclusies
De boodschap: kijk eerst eens goed 
voordat je tot een oordeel komt.
Zeer actueel in onze tijd met z’n 
korte lontjes, ongefundeerde 
aannames en overhaaste conclusies.

Nieuwjaarsconcert op 19 januari
Het theatercollege van Hans 
Aarsman was georganiseerd door
de Stichting Culturele Activiteiten 
Uithoorn (SCAU).
Op 19 januari 2025 verzorgt de SCAU 
een nieuwjaarsconcert met een 
koperblaaskwintet van muziek-
studenten aan het Conservatorium 
van Amsterdam.
Op de website www.scau.nl
is alle informatie te vinden.

Fotograaf Hans Aarsman en
zijn Detectiveparadijs
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Samenwerking getekend. Rechts voor Kjell Schippers (De Windvogel), achter hem 
Laurens Conijn (Veenwind). Linksachter Wim Smit, midden Gerard Reijn, links voor 
Tom van Lindert (allen bestuur Veenwind).  Foto is aangeleverd.

MO20-1 Hertha herfst- en winterkampioen.  Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Energiecoöpe-
ratie Veenwind gaat nauw samen-
werken met De Windvogel, een 
landelijke energiecoöperatie die hier 
vooral bekend is als eigenaar van de 
Amstelvogel, de windmolen bij de 
Ouderkerkerplas. De samenwerking 
betreft de ontwikkeling en exploi-
tatie van een zonneveld in de 
Waardassackerpolder, pal naast
de A2 bij Abcoude.

‘De Windvogel is een zeer profes-
sionele club’, zegt Laurens Conijn, al 
vanaf het allereerste uur betrokken 
bij de ontwikkeling van het zonne-
veld in de Waardassackerpolder.
‘En dat is belangrijk, want het 
ontwikkelen van een zonneveld is 
ingewikkeld. En daarna moet het 
veld ook nog geëxploiteerd worden.‘ 
Windvogel vult op tal van terreinen 
Veenwind aan. Veenwind heeft geen 
kapitaal, De Windvogel wel. En zoals 

Conijn zegt: De Windvogel is
professioneel, terwijl ‘Veenwind
uit amateurs bestaat’. 
Er is nog een groot voordeel aan de 
samenwerking met De Windvogel: 
’Het is een echte coöperatie, die
ons vooruit wil helpen. Wij kunnen 
straks beginnen met een bescheiden 
bijdrage, en op termijn kunnen we 
ons aandeel vergroten voor een
hele goede prijs.‘ 

Handtekening
Met het zetten van de handtekening 
is het zonneveld er nog lang niet, 
geeft Conijn toe, maar het komt
wel dichterbij. ‘We moeten nu gaan 
onderhandelen met de projectont-
wikkelaar, Ventolines. Die heeft het 
recht om daar een veld te ontwik-
kelen, daar kunnen we niet omheen. 
Met De Windvogel aan zijn zijde, gaat 
Veenwind met meer vertrouwen die 
onderhandelingen in, zegt Conijn. 

Veenwind trekt samen op
met De Windvogel

Of het veld er nu ook echt komt, is 
afhankelijk van twee vragen: is het 
veld rendabel te maken, en lukt het 
om een aansluiting op het stroomnet 
te krijgen? Die rentabiliteit leek een 
paar jaar geleden, toen een groep 
vrijwilligers begon na te denken over 
het zonneveld, nog dik in orde. Maar 
inmiddels lopen de stroomprijzen 
alsmaar terug, en daarmee de 
toekomstige inkomsten voor de 
coöperatie. ‘Dat komt door de steeds 
toenemende hoeveelheid zonne-
stroom’, zegt Conijn. ‘Daardoor wordt 
de elektriciteitsprijs op zomerse 
dagen steeds vaker negatief. Wie dan 
stroom produceert, moet bijbetalen.’ 
Voor dat probleem is een oplossing 
denkbaar: ‘We overwegen of we dat 
kunnen oplossen door een batterij
te plaatsen.’ 
Is het dan nog wel een goed idee, 
een zonneveld? ‘Als het niet rendabel 
kan, doen we het niet. En inderdaad, 
een windpark zou veel beter zijn. 
Maar dat vindt de gemeenteraad 
geen goed idee.’ 

Niet echt
Over gemeente gesproken: helpt
de gemeente jullie een beetje?
‘Niet echt. We hebben geen cent 
subsidie van de gemeente gekregen. 
En de gemeente legt ons wel heel 
veel beperkingen op waardoor we 
alleen kleine velden kunnen
ontwikkelen. Die zijn minder 
rendabel. Het veld dat we nu op het 
oog hebben, met 14 hectare zonne-
panelen, dat is echt op het randje.’
En wat vinden de omwonenden 
ervan? 
‘Eerst waren de polderbewoners 
helemaal niet blij met het idee. Maar 
daarna wilden ze zelf een veld 
ontwikkelen, op een kavel midden
in de polder. Dat bleek toch niet

haalbaar, door de dalende stroom-
prijs en omdat je op die plek de 
weidevogels zou verstoren. En dat 
mag niet. Maar we zijn in goed 
overleg met de omwonenden. En
we hebben een omgevingsfonds tot 
onze beschikking, uit de inkomsten 
van het zonneveld. Daarmee kunnen 
we problemen in hun omgeving 
oplossen.’
De gemeente heeft in zijn beleid 
staan dat er 95 hectare zonneveld 
moet komen in 2030. Gaat dat 
lukken?
Conijn moet lachen. ‘Nee, dat lukt op 
geen stukken na. Dit veld is al niet 
zeker. Dan zijn er nog twee projecten 
die nog enigszins serieus lijken. Daar 
heeft Veenwind wel contact mee.
Al die andere initiatieven lijken kans-
loos. Dus ik denk dat we op maximaal 
42 hectare zonneveld uitkomen,
nog niet de helft van het doel dat de 
gemeente zich stelde.
’Maar komt dit veld er nou voor 
2030?’
’Ik denk niet voor 2030. Het 
stroomnet zit zo vol dat we op zijn 
vroegst in 2028 een aansluiting 
kunnen krijgen. En dan moet alles 
meezitten.’

Lichten staan voorzichtig op groen 
De Windvogel is een coöperatie
met een rijke geschiedenis. Het is
één van de oudste energiecoöpera-
ties in Nederland, opgericht in 1991 
vanuit een kerkelijke organisatie.
‘Die mensen wilden voor de 
toekomst zorgen’, zegt bestuurder 
Kjell Schippers, die vanuit De Wind-
vogel de samenwerking met Veen-
wind tot stand heeft gebracht. 
In Bodegraven Reeuwijk bouwde De 
Windvogel haar eerste windmolen, 
die overigens tien jaar geleden van 
ellende omviel. Maar inmiddels heeft 

de coöperatie een hele reeks wind-
molens in het hele land. En belangen 
in windparken en zonnevelden. ‘Altijd 
samen met lokale energiecoöpera-
ties’, zegt Schippers. 
Want daar is het om te doen: ‘Ons 
doel is het verder laten groeien van 
duurzame energie. Bij elk nieuw 
project zoeken we de samenwerking, 
dat maakt de projecten beter. Wij 
willen een soort moederplant zijn. 
Wij kunnen kennis en geld inzetten. 
Beginnende lokale coöperaties 
hebben dat vaak niet in huis.’ 
Doel is niet om zelf te groeien, want 
uiteindelijk kunnen die lokale coöpe-
raties, als ze zelf sterk genoeg zijn,
De Windvogel weer grotendeels 
uitkopen. Niet tegen woekertarieven, 
maar voor de prijs die De Windvogel 
zelf heeft moeten investeren. ‘Als wij 
bijvoorbeeld 1 euro hebben geïnves-
teerd, kan Veenwind dat bezit later 
voor 1 euro overnemen’, zegt 
Schippers.

Minimaal
Maar De Windvogel wil wel altijd 
minimaal 20% in het nieuwe project 
zelf houden, om het eigen vermogen 
op peil te houden. 
Dat lukt tot nu toe heel goed. ‘We 
hebben nu 8 miljoen euro aan leden-
kapitaal in beheer, zegt Schippers.
En juist dat vermogen geeft een
startende coöperatie als Veenwind 
een aangename steun in de rug. 
‘Gaat dat zonneveld bij Abcoude
er dankzij De Windvogel dan echt 
komen?’ Dat is een lastige vraag,
zegt Schippers. De rendementen van 
zonnevelden staan onder druk, de 
kosten zijn hoog en de opbrengsten 
niet gegarandeerd. Maar als ik naar 
het laatste model van het bedrijfs-
plan kijk, zeg ik: de lichten staan 
voorzichtig op groen.’

Vinkeveen - De competitie van het 
meidenvoetbal is gesplitst in twee 
fases. Fase 1 is vanaf de start tot aan 
de herfstvakantie en Fase 2 loopt 
vanaf de herfst tot de kerst. Het is
de MO20-1 van Hertha gelukt om 
ongeslagen beide titels te veroveren. 
Met een indrukwekkend doelsaldo 
van 79 doelpunten voor en 15 tegen 

in slechts elf wedstrijden hebben
ze hun spel naar een hoger niveau 
getild. Maaike van Rijn steekt er
met haar buitengewone prestatie 
bovenuit en heeft maar liefst 26
doelpunten gescoord, wat haar tot 
een cruciale aanwinst voor het team 
maakt. Naast het sportieve aspect is 
er ook een sterke nadruk op gezellig-

MO20-1 Hertha 2x kampioen

heid binnen het team. Dit wordt 
versterkt door de betrokkenheid
van de trainers Jeroen Rademakers, 
Raymond de Graa� en Pieter Kempers 
en de coach Frank Vousten. De staf 
legt niet alleen energie in de tech-
nische vaardigheden, maar doet ook 
hun best een hechte teamgeest te 
bevorderen. Deze succesvolle mix
van talent, teamwork en plezier vormt 
de basis voor hun sportieve ambities. 
Met de blik gericht op de toekomst is 
het team vastbesloten om zich verder 
te ontwikkelen en te strijden voor 
promotie naar de eerste klasse na de 
winterstop. Het MO20-1 team kijkt uit 
naar nieuwe uitdagingen en is vastbe-
sloten om hun positieve momentum 
voort te zetten.
In dit sterrenteam spelen Ismene 
Nobel, Lisa Vousten, Annebritt Boele, 
Rosalien Sjarifudin, Isabel v.d. Horst, 
Sienna v.d. Sloot, Rianda van Eck, Kyra 
Scherphuis, Manon Vousten, Emma 
de Graa�, Lisa Quist, Britt Kok, Renske 
Suiker, Jessica Lee�ang, Noa Lee�ang, 
Mara Kempers en teammanager 
Giulia de Vildert.

Wilnis - Naast het eerste team van 
tafeltennisvereniging Veenland, dat 
kampioen werd in de eerste klasse, 
was er ook feest bij het derde team. 
Martijn en Yannick wisten in de derde 
klasse met acht punten voorsprong
op nummer 2, VTV uit Nieuwegein,
de najaarscompetitie af te sluiten.
In de onderlinge wedstrijden waren ze 
met 0-5 in de uitwedstrijd en 3-2 in de 
thuiswedstrijd duidelijk de sterkste. 
Martijn speelde jarenlang in de vijfde 
en vierde klasse, tussen 2010 en 2022. 
Intussen arriveerde Yannick op de club 
en begon vanaf 2023 in de vierde en 
derde klasse furore te maken. Zo 
kwam de ideale combinatie in zicht 
van Martijn en Yannick. In de komende 
voorjaarscompetitie spelen ze in de 
tweede klasse en vormen zo een mooi 
tussenstation tussen de hoofdklasse 
van het eerste team en de derde 
klasse van team 2. Ze begonnen 
meteen na de huldiging de training 
op te voeren, want het is natuurlijk 
wel de kunst om je in de tweede 

klasse te handhaven. Meer
informatie over tafeltennis in Wilnis:
www.veenland.nl of mail
naar tafeltennis@veenland.nl.

Veenland tafeltennis 3 gehuldigd

Vinkeveen - Afgelopen 15 december 
is de �nale persoonlijke kampioen-
schappen driebanden in De Ronde 
Venen gehouden in Café De Merel
in Vinkeveen.
Tien deelnemers kwamen die 
zondagochtend om 11.00 uur bijeen 
om de titel Driebandenkampioen.

De biljarters waren verdeeld in twee 
poules. Alleen de beste twee uit elke 
poule plaatsten zich voor de halve 
�nale.
In poule 1 namen Theo Valentijn, 
Henk Doornekamp, Gijs Rijneveld, 
Piet Mosch en Ray Kramer het tegen 
elkaar op. Mosch was volledig uit 

Robert Daalhuizen 
driebandenkampioen

vorm, Doornekamp had heel veel 
pech en Valentijn wisselde een
goede partij met een slechte af. 
Nadat iedereen twee wedstrijden 
had gespeeld, voerden Kramer
met 24 punten en Rijneveld met
20 punten de ranglijst aan.
In poule 2 streden Sander Pater, Evert 
Driehuis, Robert Daalhuizen, Collin 
Baars en Martien Heijman tegen 
elkaar. Driehuis en Heijman kwamen 
er niet lekker in en verloren beide 

partijen, Sander begon goed, maar 
verspeelde zijn kansen in zijn tweede 
partij, zodat Baars en Daalhuizen zich 
terecht met 24 punten plaatsten voor 
de halve �nale.
Het niveau tijdens de poulefase werd 
in de halve �nale tussen Kramer en 
Daalhuizen niet gehaald. Laatst-
genoemde had 50 beurten nodig
om zijn veertien caramboles te 
maken en Kramer te verslaan. De 
andere halve �nale tussen Collin 

Baars en Gijs Rijneveld ging een stuk 
sneller. Baars maakte zijn twaalf 
caramboles in slechts 22 beurten.
Er werd veel verwacht van de �nale 
tussen Baars en Daalhuizen, maar
de ballen werkten niet mee. Veel 
beurten eindigden in net niet of met 
een klos. Uiteindelijk wist Daalhuizen 
het vonnis te vellen in 52 beurten
en mag hij zich een jaar lang drie-
bandenkampioen van De Ronde 
Venen noemen.

Martijn en Yannick.
Foto is aangeleverd.
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MC2.  Foto is aangeleverd.

MA1.  Foto is aangeleverd.

Tweede team schaakvereniging Denk en Zet op tweede plaats.  Foto is aangeleverd.

Vinkeveen – Volleybalvereniging 
Atalante Vinkeveen doet het goed in 
de competitie bij de jeugd. Al vanaf 
dag een voerden zowel bij de 
A-jeugd (16 t/m 18 jaar) als bij de 
C-jeugd (12 t/m 14 jaar) teams van 
Atalante de ranglijst aan. Waar MA1 
geen moment de koppositie afstond, 
zag MC1 in de laatste speelweek
MC2 voorbij komen. Zo werden er 
twee teams kampioen en één team 
knap tweede.

Meisjes A, dat dit jaar voor het eerst 
getraind wordt door Daniëlle van
der Horst, heeft een heel mooi eerste 
seizoenshelft gedraaid. Er werd geen 
wedstrijd verloren en het team 
maakte een mooie groei door. Niet 
alleen in niveau, maar ook mocht het 
team na een paar wedstrijden twee 
meiden van Abcoude verwelkomen. 
De groep traint nu wekelijks met 
twaalf meiden op de donderdag-
avond in De Boei.

Jeugdkampioenen bij 
volleybalvereniging Atalante

Vorige week werd, onder luid 
applaus van ouders en een delegatie 
van het (jeugd)bestuur, uit in
Diemen met 4-0 gewonnen. Na drie 
gewonnen sets werd het kampioen-
schap veiliggesteld en kon het 
feesten al een beetje beginnen. 
Direct na de wedstrijden werd Chloë, 
Elaine, Fieke, Laura, Lisa E, Lynne, 
Maud, Renske en Rinske verrast met 
bloemen en iets lekkers. Helaas 
waren Isa en Lisa V niet aanwezig en 
moet het team het ook nog even 
doen zonder Nienke.
Afgelopen vrijdag werd het feestje
in de eigen Boei nog eens dunnetjes 
over gedaan en mocht het team
ook de felbegeerde medailles in 
ontvangst nemen.
Dan naar de jongste aspiranten.
Maar liefst 23 meiden en een jongen 
worden wekelijks getraind door Pim, 
Denise, Tay-Ishja en Nancy. Hiervan 
spelen zeventien kinderen compe-
titie. Pas eerstejaars, sommigen zelfs 
nog mini, maar bovenal heel fanatiek 
en fantastisch volleyballend. De start 
van het seizoen was het MC1 dat 
uitblonk, door twee keer knap te 
winnen van MC2. De koppositie was 
lange tijd voor MC1 en vorige week 
kon het team bij winst tegen MC2 
kampioen worden. Helaas lukte dit 
niet; MC2 won de wedstrijd met 4-0. 
MC1 behield echter de eerste plaats, 
tot afgelopen week. MC2 won 
donderdag met 1-3 bij SAS in 
Uithoorn, waardoor het team vrijdag 
het kampioenschap in eigen hand 
had. Na een 3-0 voorsprong in sets, 
mocht het al voorzichtig gevierd 
worden, maar na winst in de vierde 
set was het zeker: MC2 kampioen! 
Direct na de wedstrijd was de huldi-
ging met medailles en champagne-
�essen vol snoep voor Isabella, Lisa, 
Lynn, Maud, Mila, Noa, Sanne en Zoë. 
Helaas kon Rikki niet bij de wedstrijd 
zijn, omdat ze ziek was. 
MC1 speelde op dat moment nog 
tegen VVO en wist er een knappe 3-2 
winst uit te slepen en zo eindigde dat 
team met slechts een paar punten 
minder op de tweede plek.
Beide teams gaan in de tweede
helft een niveau hoger spelen.

Vinkeveen - Door een forse over-
winning op het derde team van het 
Hilversumse Schaakgenootschap is 
het tweede team van Denk en Zet
uit Vinkeveen opgeklommen naar
de tweede plaats in de derde klasse.
Schaakvereniging Denk en Zet is een 
actieve schaakclub die zowel interne 
als externe competities organiseert. 
Ze bieden ook schaakcursussen aan 
voor de jeugd en organiseren regel-
matig schaakavonden voor hun 
leden. De club heeft een speellocatie 
in Dorpshuis De Boei in Vinkeveen.
De eerste twee punten werden 
binnengehaald door Jan de Boer en 
Thierry Siecker. Opmerkelijk was de 

wijze waarop beide spelers de winst 
binnenhaalden. Waar Jan de Boer dit 
deed door heel rustig positioneel te 
schaken en aantoonde meer van het 
eindspel te begrijpen dan zijn tegen-
stander, was het Thierry Siecker, die 
zoals hem gebruikelijk, middels
een woeste koningsaanval het punt 
binnenhaalde. Hoewel de konings-
aanval wat dood liep werd de 
agressie in het spel Siecker toch de 
tegenstander te veel. Gevolg: 2-0. 
Kort daarna haalde Bert Vrinzen op 
bord 6 het derde punt binnen. De 
de�nitieve overwinning liet nog
even op zich wachten.
Gert Jan Smit had op het tweede 

Tweede team schaakvereniging 
Denk en Zet op tweede plaats

bord veel om naar te kijken maar 
hield zijn focus goed op de 
complexe stelling wat uiteindelijk de 
vierde overwinning opleverde. Na 
nog een solide overwinning, behaald 
door de betere eindspelbeheersing 
van Cees Samsom op het eerste bord 
en een remise van Hidde Goossens, 
werd de eindstand een ruime 51/2 
-1/2 overwinning voor de 
Vinkeveners.
Waar het tweede team het goed 
doet heeft het net uit de eerste 
klasse gedegradeerde eerste team 
van Denk en Zet het ook in de 
tweede klasse moeilijk. In de tweede 
klasse wordt met zestallen gespeeld, 
terwijl er in de eerste klasse met acht 
spelers per team uitgekomen wordt 
en dit lijkt de Denk en Zetters wat op 
te breken, daar er door het homo-
gene team met name op de hogere 
borden nogal eens punten gescoord 
werden. Tevens blijken er ook in de 
tweede klasse op de eerste twee 
borden spelers met een rating van 
rond de 2000 te spelen waar de 
spelers op bord 1 en 2 van Denk en 
Zet het met een 1830 moeten doen. 
Kortom, ook de tweede klasse is 
geen makkie. Met twee keer een 
gelijkspel en twee keer verlies moet 
het eerste team voorlopig met de 
zesde plaats genoegen nemen.

JO15-2 sv Hertha winterkampioen.  Foto is aangeleverd.

De talenten van de MO11-1: Joié, Bente, Sophie, Juna, Eslie, Romy, Demy, Jill, Stella, 
Veerle en trainer Danilo Habekotté.  Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag is 
JO15-2 van sv Hertha uit Vinkeveen 
winterkampioen geworden. Zaterdag 
speelden ze thuis en konden ook 
deze laatste wedstijd met een
overtuigende 7-1 binnenhalen.
Sinds de herfstvakantie heeft het 

team alle wedstrijden gewonnen
en is daardoor ongeslagen winter-
kampioen geworden. De voorzitter 
van Hertha was erbij en huldigde het 
team. Na dit te hebben vereeuwigd, 
werd dit verder gevierd in de kantine 
met een aangeboden lunch.

JO15-2 sv Hertha winterkampioen

Wilnis - De meiden van CSW MO11-1 
hebben opnieuw hun talenten laten 
zien door voor de tweede keer
ongeslagen kampioen te worden.
In het eerste kwart van het seizoen 
wisten ze al hun tegenstanders
overtuigend aan de kant te zetten
en eindigden ze met een indruk-
wekkend doelsaldo van 91-9.
In het tweede kwart van het seizoen 
promoveerden de meiden naar een 
hogere klasse, waar ze het opnamen 
tegen zowel meiden- als jongens-
teams. Onder leiding van trainer 
Danilo Habekotté begonnen ze
sterk met vier overwinningen op rij. 
De laatste en beslissende wedstrijd 
tegen Roda ‘23 bracht de nodige 

spanning met zich mee. In de kleed-
kamer werd het strijdplan besproken: 
alles geven, maar altijd met een 
glimlach.
De warming-up verliep uitstekend
en CSW begon dominant aan de 
wedstrijd, wat resulteerde in een 3-0 
voorsprong. De meiden van MO11-1 
staan bekend om hun teamgeest, 
waarbij elk doelpunt een gezamen-
lijke prestatie is. Hoewel Roda ‘23 in 
de tweede helft terugkwam tot 3-1, 
herpakten de meiden zich en sloten 
de wedstrijd af met een overtui-
gende 5-1 overwinning. Na de 
wedstrijd werd er een groot feest 
gevierd en kijken de meiden uit naar 
een mooie tweede seizoenshelft.

CSW MO11-1 voor de tweede 
keer overtuigend kampioen!

Vinkeveen – In Café Biljart de Merel, 
Arkenpark Mur 43, is vrijdagavond
27 december, vanaf 20.00 uur, weer 
Prijsklaverjassen. Inschrijven uiterlijk 
19.45 uur. Er worden vier ronden van 
zestien gi�es gespeeld, vervolgens 
worden de punten bij elkaar
opgeteld en is de winnaar bekend.

Afgelopen vrijdag was Egbert 
Verkerk de beste kaarter met 6939 
punten. De verdere uitslag: 2. Cees 
Wijngaarden (6465 punten), 3. Ida 
Rass (6390 punten). De poedelprijs 
was voor Diny van Scheppingen met 
5297 punten. Info: tel. 0297-263562, 
email: demereldorus3@gmail.com.

Prijsklaverjassen in De Merel
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De Vinken A1overklast SDO/Fiable met een overtuigende zege.  Foto is aangeleverd.

California Dreaming.  Foto is aangeleverd.

De proe�essen zijn geschikt voor kinderen die nog nooit geschaatst hebben,
maar ook voor diegenen die hun techniek willen verbeteren.  Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - Zaterdag 7 december 
boekten korfballers De Vinken A1 in 
eigen huis een overtuigende zege
op SDO/Fiable A2. Dankzij sterk 
samenspel, scherpte in de afronding 
en een solide verdediging eindigde 
de wedstrijd in een klinkende 24-9 
overwinning.

Sterke start
De wedstrijd begon met een sterke 
start van Vinken A1. Het aanvallende 
kwartet - Jayden Visser, Ruben Eikel-

boom, Lotte Kortz en Maggie de 
Pijper - combineerde goed. Aan
de andere kant maakten Dylan Bravo 
Torres, Mike Verlaan, Kate Baartmans 
en Ilse Vis het SDO/Fiable in de 
verdediging direct moeilijk.

Eerste doelpunt
Het eerste doelpunt van de wedstrijd 
kwam snel op naam van Lotte Kortz, 
die een prachtige omdraaibal
verzilverde. SDO/Fiable antwoordde 
kort daarna met een gelijkmaker. 

De Vinken A1 overklast SDO/
Fiable met overtuigende zege

Kate Baartmans zette De Vinken
met een afstandsschot weer op
voorsprong, gevolgd door een fraai 
afstandsschot van Ilse Vis. SDO/Fiable 
probeerde het wel, maar de ver-
dediging van De Vinken was scherp, 
waardoor de tegenstander moeite 
had met doorbreken. De bezoekers 
kwamen nog wel op 3-2, daarna 
pakte De Vinken de regie. Met sterk 
spel en snelle onderscheppingen
liep de thuisploeg uit naar een 9-3 
ruststand.

Ploeg in topvorm
Na de rust stoomde De Vinken A1 
direct door naar 10-3 met een mooie 
omdraaibal van Jayden, waarna Niels 
van Dasler op zijn plek het veld in 
kwam. Na de 10-4 van SDO/Fiable 
volgde er weer een prachtige serie 
doelpunten aan Vinkenzijde, waar-
onder vier afstandsschoten van
Ilse Vis, een prachtige dieptebal van 
Maggie de Pijper en doorloopbal van 
Lotte Kortz. Zo liep De Vinken halver-
wege de tweede helft al uit naar een 
comfortabele 16-4 voorsprong.
In het resterende kwart bleef De 
Vinken dominant spelen en mooie 
doelpunten maken. SDO/Fiable wist 
in deze fase ook wat vaker tot scoren 
te komen, maar spannend werd het 
niet meer. Met nog een mooi slot-
akkoord zette De Vinken de eind-
stand op 24-9. Een klinkende over-
winning van een ploeg die deze 
zaterdag in topvorm was.

Wilnis - Winterwandelen, binnen-
sporten, snert eten, stoelhonkballen 
én dansen. Dat zijn de ingrediënten 
voor het evenement Sportief Nieuw-
jaar Gewenst, zaterdag 4 januari in 
De Willisstee in Wilnis. Dit jaarlijks 
terugkerend evenement wordt geor-
ganiseerd door Senior Sportief Actief 
en moet zoveel mogelijk mensen in 
beweging brengen. Er is zowel een 
dag- als een avondprogramma. 
Meedoen aan beide kan natuurlijk 
ook.

Sportief ochtendprogramma
Het programma gaat 4 januari om 
09.15 uur van start. De dag wordt 
begonnen met ko�e en een oliebol. 
Vervolgens start om 10.00 uur het 
sportieve binnenprogramma met 
allerlei sportieve onderdelen als 
volleybal, badminton en tafeltennis, 
maar ook een stoelhonkbal toernooi. 
Om 11.00 uur starten de deelnemers 
van de winterwandeling.

Na de sportieve activiteit schuiven
de deelnemers allemaal aan voor een 
lunch met erwtensoep. Wie mee wil 
doen aan het dagprogramma betaalt 
€ 6,–. Dit bedrag is inclusief activiteit, 
oliebollen, snert en een consumptie-
bon.

Dansavond
’s Avonds gaan de voetjes van de 
vloer tijdens het traditionele Nieuw-
jaarsbal. Dit jaar wordt uitgepakt
met de band California Dreaming, 
een akoestisch combo dat gezellige 
muziek uit de jaren 60, 70 en 80 ten 
gehore brengt. En er is een dj tijdens 
de pauzes. Wie mee wil doen aan het 
avondprogramma betaalt € 10,–.
Dit bedrag is inclusief entree voor
het bal, een glaasje champagne en 
een consumptiebon. Of kom voor
€ 12,50 sporten en feesten.
Meer informatie is te vinden op: 
www.seniorsportiefactiefdrv.nl/
nieuws.

Sportief Nieuwjaar Gewenst
in De Willisstee

Mijdrecht - Het openingsdoelpunt 
van Atlantis tegen Tweemaal Zes viel 
al vroeg in de wedstrijd. Echter, de 
tegenstander gaf direct antwoord en 
wisten snel enkele doelpunten te 
maken, waardoor Atlantis al vroeg in 
de achtervolging moest. Hoewel 
Atlantis zich bleef inzetten en enkele 
sterke aanvallen liet zien, wist Twee-
maal Zes de voorsprong verder uit te 
breiden naar 6-11. Dankzij een goede 
eindsprint van Atlantis werd de 
schade enigszins beperkt, en bij
rust stond het 15-17.

Vastberaden om het tij te keren
In de rust sprak coach Robert Schoof 
zijn team moed in en wees hij op de 
mogelijkheden om de wedstrijd te 
kantelen. Vastberaden om het tij te 

keren, begon Atlantis vol energie
aan de tweede helft. Deze bracht 
spannende momenten, waarin beide 
teams elkaar geen centimeter ruimte 
gaven. Ondanks de inzet en vechtlust 
van Atlantis wist het team de korf op 
een gegeven moment minder te 
vinden, waardoor Tweemaal Zes de 
score kon uitbouwen. Uiteindelijk 
moest Atlantis de wedstrijd afsluiten 
met een eindstand van 24-29 in het 
voordeel van Tweemaal Zes. Het 
team zal lering trekken uit deze
ervaring om sterker terug te komen 
in de volgende confrontaties. 

Ook Atlantis 2 komt tekort
Zaterdag 7 december stond ook 
Atlantis 2, met trots gesponsord
door Van Walraven, klaar voor een 

Korfballers Atlantis
komen tekort

uitdagende wedstrijd tegen Twee-
maal Zes 2. Onder leiding van coach 
Mark Goverse ging het team vol 
goede moed de strijd aan.
Het begin van de eerste helft was 
veelbelovend. Atlantis 2 kwam voor 
te staan met 7-4, door onder andere 
goals van Koen van Wermeskerken 
en Davey van Putten. Maar Tweemaal 
Zes 2 antwoordde eind eerste helft 
en de score bleef gelijk opgaan. Na 
een goede eerste helft ging Atlantis 2 
de rust in met een minimale achter-
stand van 7-8.

Ondanks de sterke eerste helft van 
Atlantis 2, lukte het Tweemaal Zes 2 
om een grote voorsprong op te 
bouwen. Hoe hard Atlantis 2 ook 
vocht, het lukte niet om mee te 
scoren en uiteindelijk moest het 
team de overwinning aan de
tegenstander laten met een eind-
stand van 12-22.

Mijdrecht - De winter staat voor de 
deur. Het is tijd om de schaatsen uit 
de kast te halen. Waarom wachten 
totdat het echt gaat vriezen? De 
enthousiaste schaatsers van IJsclub 
Nooit Gedacht zijn al begonnen. 
Sinds oktober zijn ze wekelijks te 
vinden op de Jaap Edenbaan in 
Amsterdam. En jij kunt nu ook 
meedoen.
Bovendien kan je sinds 7 december 
weer schaatsen in het centrum
van Mijdrecht. Dit is een perfecte 
gelegenheid voor de jonge schaat-
sers van IJsclub Nooit Gedacht
om hun kunsten te laten zien aan 
vrienden, familie en klasgenoten en 
ze zo enthousiast maken voor deze 
leuke en mooie sport. Daarnaast 
verzorgen de begeleiders van IJsclub 
Nooit Gedacht ook dit jaar weer het 

schoolschaatsen. Zo krijgen leer-
lingen de kans om met plezier en 
onder deskundige begeleiding
het schaatsen te ontdekken.
Mis het niet en kom ook een
keertje proefschaatsen op zaterdag 
21 en 28 december 2024.

Schaatsplezier voor iedereen!
Elke zaterdagmiddag is het de beurt 
aan de jeugdschaatsers van IJsclub 
Nooit Gedacht. Van 17.00 tot 18.00 
uur krijgen kinderen van 6 tot en met 
12 jaar schaatsles van een team van 
enthousiaste jeugdleiders. Met zo’n 
60 kinderen die wekelijks vanuit de 
regio naar Amsterdam komen, is de 
sfeer altijd gezellig en leerzaam.
Voor de allerkleinsten, de 6- en 
7-jarigen, is er de krabbelbaan. In het 
begin is het best lastig om vooruit te 

komen, maar al snel ontdekken ze de 
schaatstechnieken en stralen ze van 
trots als ze hun eerste meters maken. 
De jeugdleiders zijn een groot voor-
beeld voor de kleintjes en zorgen 
ervoor dat iedereen zich snel thuis 
voelt.

De iets oudere kinderen (8-12 jaar) 
schaatsen op de grote baan van
400 meter. De binnenkant is perfect 
voor rondjes rijden, terwijl aan de 
buitenkant diverse oefeningen 
plaatsvinden. Van afzetten en 
bochten maken tot schaatshouding 
en glijden op één been, het komt 
allemaal voorbij. Spelletjes en
uitdagingen zorgen voor extra 
plezier. En voor de jeugd is het 
‘treintje rijden’ met de jeugdleiders 
een van de hoogtepunten van de les.

Proefschaatsen bij jeugdschaatsen
IJsclub Nooit Gedacht

De kinderen die al enkele jaren 
schaatsen hebben de techniek al 
goed onder de knie. Sommigen 
rijden zelfs op lage noren. Ze doen 
niet alleen mee aan oefeningen, 
maar hebben ook plezier in de
spelletjes zoals ‘jagers en
verdedigers’, waarin ze pylonnetjes 
proberen te stelen.

De proe�essen zijn geschikt voor 
kinderen die nog nooit geschaatst 
hebben, maar ook voor diegenen
die hun techniek willen verbeteren. 
Schaatsen (noren) en een helm neem 
je zelf mee, maar deze kunnen ook 
gehuurd worden op de ijsbaan. Meld 
je aan voor twee gratis proe�essen 
via www.ijsclubnooitgedacht.nl.

Vinkeveen - 22 november was er 
weer een grote deelname met maar 
liefst 82 deelnemers. Vrijdagmiddag
20 december organiseren Koos en 
Wim weer een gezellige klaverjas-
middag in Dorpshuis de Boei, 
Kerklaan 32 in Vinkeveen. De zaal 
gaat open om 13.00 uur en het 
kaarten begint om 13.30 uur
precies. Er zijn weer mooie
prijzen in een sfeer van Kerst
en gezelligheid.

Klaverjassen in De Boei

Vinkeveen - In De Boei, Kerklaan 
32, in Vinkeveen start 28 januari 
een bridgecursus gegeven door 
Joop van Delft, ervaren docent 
en aangesloten bij de bond.
Het zijn in totaal twaalf lessen
op dinsdagochtend van 10.00 
tot 12.00 uur. Kosten bedragen
€ 126,–, inclusief uitgebreide 
theorie en een werkboek. Meer 
info: hansleeuwerik@xs4all.nl.

Bridgecursus
voor beginners
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